

Soalan Tuhan yang Terhebat



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentari" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal.

Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kam:i vinay_coc@rediffmail.com

Laman web: www.thebibleway.net/IBKIMalay.html

pengenalan

Terdapat banyak soalan yang ditanya dalam Alkitab. Beberapa adalah:

- a. retorik—Tuhan bertanya kepada Adam “Di mana kamu?”
- b. mengutuk—Tuhan bertanya kepada Adam “Sudahkah kamu makan daripada pokok yang Aku perintahkan kamu jangan makan daripadanya?”

- c. Bermaklumat—"Bagaimanakah seorang lelaki boleh dilahirkan apabila dia sudah tua?" Nikodemus bertanya. "Sesungguhnya dia tidak dapat masuk kedua kalinya ke dalam rahim ibunya untuk dilahirkan!"
- d. Abadi—"Apakah yang perlu kita lakukan untuk diselamatkan?"

Soalan yang dipilih untuk siri Soalan Terhebat Pernah Ditanya mempunyai kepentingan yang kekal.

1. Adakah Ada Yang Terlalu Sukar Untuk Saya?
2. Jika Lelaki Mati Adakah Dia Hidup Lagi?
3. Siapa Jiran Saya?
4. Apa yang Harus Saya Lakukan Dengan Kristus?
5. Di Mana Kepala Kapak Terjatuh?
6. Dimanakah Anak Domba itu?
7. Apa Yang Perlu Saya Lakukan Untuk Diselamatkan?

Bab 1

Adakah Ada Yang Terlalu Sukar Untuk Saya?

Tuhan bertanya kepada nabi Yeremia, "Adakah sesuatu yang terlalu sukar bagiku?" (Yeremia 32:26) Sungguh suatu persoalan! Adakah sesuatu yang terlalu sukar untuk saya? Biar saya beritahu anda konteks soalan itu. Babylon akan menakluki Yehuda, kerajaan selatan. Yeremia, nabi yang menangis, telah bernubuat tentang itu untuk masa yang lama. Babylon betul-betul di depan pintu. Yeremia berkata, "Mereka membina tanjakan pengepungan dan mereka memasangnya di atas tembok Yerusalem." Tuhan meminta perkara yang paling luar biasa daripada Yeremia. Dia berkata, "Yeremia, apa yang saya mahu anda lakukan ialah pergi membeli ladang." Sekarang orang ramai, apabila pasukan penceroboh akan menakluk tanah anda, pelaburan hartanah bukanlah idea yang bagus. Yeremia berkata, "Tuhan, tanjakan pengepungan ada di sana, tuan tidak mengerti." Dia berkata, "Anda tidak faham, ini adalah simbol. Saya mahu saksi melihat transaksi itu supaya mereka tahu bahawa tanah ini masih milik anda. Walaupun Aku akan menggunakan Babel untuk menakluki Yehuda, Aku akan membawa kamu pulang. Kemudian Tuhan bertanya: "Adakah sesuatu yang terlalu sukar bagiku?"

Kitab Suci dipenuhi dengan contoh "Adakah sesuatu yang terlalu sukar bagi Tuhan?" Tuhan datang kepada Abraham dan Sarah selepas mereka menunggu seperempat abad untuk seorang anak. (Kejadian 18:14) Ayub berkata, "Saya tahu bahawa kamu boleh melakukan segala-galanya." (Ayub 42:2) Nabi Yesaya berkata "Tuhan ialah Tuhan yang kekal, Pencipta ujung bumi. Ia tidak akan jemu dan tidak jemu." (Yesaya 40:28) Tuhan kita Yesus berkata "Apa yang mustahil bagi manusia adalah mungkin bagi Tuhan." (Lukas 18:27) Itulah Tuhan kita. Dia Maha Kuasa, Dia Maha Kuasa dan Dia mempunyai kuasa yang tidak terhad. Dia tidak pernah jemu atau kecewa. Semua yang dia lakukan, dia lakukan dengan mudah, sama ada mencipta alam semesta atau menjawab doa.

Periksa kuasanya berdasarkan janji-janji itu.

1. Kuasanya dalam Penciptaan.

"Langit memberitakan kemuliaan Allah, langit memberitakan pekerjaan tangan-Nya. Hari demi hari mereka mengeluarkan perkataan, malam demi malam mereka menunjukkan pengetahuan." (Mazmur 19:1-2) Setiap daripada kita berdiri dan memandang ke atas banjaran gunung atau memandang ke lautan. Mungkin anda pernah menaiki kapal terbang dan merenung ufuk dan kagum dengan kuasa dan reka bentuk Tuhan yang mengagumkan. Setiap saat penciptaan adalah saksi kepada realiti bahawa Tuhan kita maha berkuasa.

Saya membaca tidak lama dahulu bahawa setiap saat, matahari kita mengeluarkan lebih banyak tenaga dan kuasa mentah daripada yang telah digunakan di muka bumi sepanjang sejarah—setiap saat. Para saintis mengatakan bahawa jika tiada apa-apa berlaku untuk mengganggunya matahari kita akan terbakar selama tiga puluh bilion tahun lagi. Matahari kita adalah salah satu daripada seratus bilion bintang dalam Galaksi Bima Sakti yang merupakan salah satu daripada satu trilion galaksi. Tuhan kita telah mewujudkan perkara-perkara itu. Dia hanya berkata, "Jadilah terang dan ada terang. Dia berkata, "Bintang," dan bintang ada di mana-mana. Itulah yang saya panggil kuasa. Pastinya, David tahu betul apa yang dia bicarakan apabila dia berkata, "Hanya orang bodoh. berkata dalam hatinya tidak ada Tuhan." (Mazmur 14:1)

2. Kuasanya terdapat dalam mukjizat

Tetapi bukan hanya Penciptaan yang mengisytiharkannya. Kuasa luar biasa yang terdapat dalam mukjizat dalam Kitab Suci menyatakan kuasa-Nya yang besar. Terbelahnya Laut Merah, runtuhnya tembok Yerikho, hari matahari berhenti, orang mati dibangkitkan dan kemudian mukjizat memuncak dalam kehidupan Yesus. Yesus adalah contoh agung kuasa Tuhan yang agung. Tiada siapa yang pernah melakukan dan tiada siapa yang pernah mendakwa melakukan semua yang Tuhan kita lakukan. Dia menunjukkan kuasa ke atas alam semula jadi. Dia berjalan di atas air, dia menenangkan ribut dan dia bercakap dengan sebatang pokok dan ia layu. Dia berkuasa atas penyakit, menyembuhkan orang buta, lumpuh, pekak dan kusta. Yesus membangkitkan orang mati sebanyak tiga kali. Dia mematahkan sendiri belunggu kubur. Yesus bahkan menunjukkan kuasa ke atas Syaitan dan semua kuasa jahatnya. Pada satu ketika, dia memerintahkan seluruh legion syaitan keluar dari seorang lelaki dan masuk ke dalam sekumpulan babi. Itu baru labuh baju. Tetapi kami telah menyentuh cukup untuk rahang jatuh, lutut untuk bergetar dan suara untuk menggeletar. Kuasa Allah itu hebat.

3. Tuhan ingin berkongsi kuasanya dengan anda.

Perkara yang benar-benar menakutkan ialah Tuhan ingin berkongsi kuasa-Nya dengan anda. "Dan kuasa-Nya yang tidak tertandingi bagi kita yang percaya. Kuasa itu adalah seperti kerja kuasa-Nya yang besar, yang dilakukan-Nya dalam Kristus ketika Ia membangkitkan Dia dari antara orang mati dan mendudukkan-Nya di sebelah kanan-Nya di alam sorga." (Efesus 1:19-20) Sekarang saya harap anda memahami apa yang dikatakan. Itu luar biasa. Tuhan ingin berkongsi kuasa-Nya yang tidak terbatas dengan anda, kuasa yang sama yang membakar matahari, kuasa yang sama yang mewujudkan lautan, kuasa besar yang sama yang membangkitkan Kristus daripada kematian. Dia mahu menyalurkan kuasa itu melalui awak dan melalui saya.

Terdapat orang di mana-mana yang melalui kehidupan, tidak berdaya. Mereka hanya berjalan sebagai mangsa. Mereka melihat diri mereka sebagai mangsa keadaan mereka, mangsa masyarakat, mangsa orang lain dan mangsa layanan yang tidak adil. Mereka melalui kehidupan yang lemah, sengsara dan bertahan. Tuhan berkata, "Saya mahu memberi anda kuasa. Saya mahu memberi anda kuasa untuk melakukan beberapa perkara yang luar biasa." Apakah perkara yang luar biasa?

- a. Kuasa untuk menakluki dosa dalam hidup anda "Oleh itu, sekarang tidak ada penghukuman bagi mereka yang ada di dalam Kristus Yesus, kerana melalui Kristus Yesus hukum Roh yang menghidupkan memerdekakan aku daripada hukum dosa dan maut." (Roma 8:1-2) "Barangsiapa hidup menurut tabiat dosa, mereka melakukan perkara-perkara tabiat berdosa, tetapi mereka yang hidup menurut Roh, mereka tidak melakukan perkara-perkara tabiat berdosa, mereka mendapati diri mereka berjalan menurut kehendak Allah. kehidupan Roh." (ayat 5)

Adakah sesiapa di sini hamba dosa? Adakah anda terus jatuh kepada godaan yang sama berulang kali? Setiap kali anda berkata "Saya minta maaf, saya tidak akan melakukannya lagi," dan lihatlah, anda melakukannya sekali lagi, dan lagi, dan lagi. Jika kebenaran diberitahu, dosa itu adalah tuanmu. Tetapi adakah anda tahu bahawa Tuhan tidak merancang untuk berfungsi seperti itu dan bahawa Dia akan memberi anda kuasa untuk memecahkan kitaran itu? Dia akan.

- b. Kuasa untuk kedamaian dalam hidup anda. "Pikiran orang berdosa adalah maut, tetapi pikiran yang dikendalikan oleh Roh ialah hidup dan damai sejahtera." (Roma 8:6) Mungkin anda tidak dapat dengan mudah memikirkan satu dosa yang mengawal anda, anda hanya duduk di sana sambil berkata, "Saya hanya agak bla, saya tidak tahu apa itu hidup. Saya tidak mempunyai ketenangan hidup saya. Saya tidak faham." Tuhan memberi anda kuasa untuk memiliki kedamaian itu.
- c. *Perkasakan kehidupan doa anda melalui Roh-Nya yang tinggal di dalam anda.* "Demikian juga, Roh menolong kita dalam kelemahan kita. Kita tidak tahu apa yang harus kita doakan, tetapi Roh sendiri berdoa untuk kita dengan keluhan yang tidak dapat diungkapkan oleh kata-kata." (Roma 8:26)
- d. *Kuasa untuk mengatasi keadaan.* "Dan kita tahu, bahwa Allah turut bekerja dalam segala hal untuk mendatangkan kebaikan bagi mereka yang mengasihi Dia, yaitu mereka yang terpanggil sesuai dengan rencana-Nya." (Roma 8:28) Tuhan ingin memberi anda kuasa untuk hidup di atas keadaan anda.

Pernahkah anda bertanya kepada sesiapa, "Apa khabar?" Mereka berkata, "Saya rasa saya baik-baik saja dalam keadaan ini." Saya selalu ingin bertanya kepada mereka, "Nah, apa yang kamu lakukan di bawah keadaan kamu? Kamu tidak ada urusan di bawah mereka. Dapatkan di atas mereka. Tuhan tidak mahu kamu dalam keadaan itu. Dia tidak mahu kamu melalui kehidupan sebagai mangsa. Dia akan memberi anda kuasa untuk keluar dari bawah perkara-perkara yang akan menghancurkan anda dan menunjukkan kepada anda sesuatu yang positif yang anda tidak pernah dapat lihat atau ketahui sebaliknya." Itulah janji Roma 8:28.

- e. *Memperkasakan anda untuk menjadi lebih seperti Kristus.*"Sebab mereka yang dipilih Allah dari semula, juga ditentukan-Nya dari semula untuk menjadi serupa dengan rupa Anak-Nya." (Roma 8:29) Itulah yang Tuhan kehendaki untuk anda lebih daripada segala-galanya. Dia mahu anda bebas daripada dosa, mengetahui kedamaian dan mempunyai kehidupan doa yang hebat. Dia mahu anda berada di atas keadaan anda, tetapi lebih daripada segala-galanya, Tuhan kita mahu anda menjadi seperti Yesus Kristus.

Izinkan saya meringkaskan cara Tuhan menyalurkan kuasa melalui hidup anda. Dia mahu membolehkan anda menjalani kehidupan yang paling kaya, penuh, paling bahagia dan paling produktif. Tidak dinafikan sesetengah daripada anda berfikir, "Itu berkesan untuk anda tetapi ia tidak berkesan untuk saya. O, Saya seorang Kristian, saya telah mematuhi injil dan saya akan pergi ke syurga, saya rasa. Tetapi saya tidak pernah merasakan kuasa Tuhan dalam hidup saya. Saya mendengar perkara itu dikhotbahkan, tetapi saya tidak tahu sama ada ia benar-benar berkesan." Pemikiran itu membawa kepada yang keempat dan paling penting.

4. Adakah ia benar-benar mempunyai aplikasi dalam hidup anda?

Anda lebih baik percaya ia benar. Mari kita lihat proses menggunakan kuasanya. Kebanyakan orang Kristian tidak menyangka kuasa Tuhan ada dalam kehidupan mereka pada tahap yang ketara. Saya mendasarkan itu berdasarkan pemerhatian. Saya tidak fikir kebanyakan orang Kristian merasakan kuasa Tuhan pada tahap yang ketara. Ia bukan automatik. Terdapat beberapa perkara yang perlu anda lakukan untuk memasukkannya. Melainkan anda mengikut nasihat Tuhan untuk menerima kuasa-Nya, anda akan menjalani hidup anda sama tidak berdaya dan sama kalah seperti orang yang tidak percaya.

Jadi bagaimana saya menggunakan kuasa-Nya secara konsisten?

- a. **Saya mengakui kekurangan kuasa dalam hidup saya. Kebanyakan kita fikir kita maha berkuasa. Kami fikir kami adalah Tuhan. Kami tidak mengatakannya dengan lantang, tetapi jauh di dalam hati kami, kami berfikir: Adakah sesuatu yang terlalu sukar untuk saya? Saya boleh melakukan apa sahaja dan segala-galanya. Jika anda tidak percaya itu, lihat jadual anda, anda cuba melakukan apa sahaja dan segala-galanya. Anda fikir semuanya terpulang kepada anda. Seseorang berkata, "Jika anda membakar lilin di kedua-dua hujungnya, anda tidak seterang yang anda fikirkan." Ramai daripada kita perlu belajar itu. Lambat laun tekanan, ketegangan dan kekecewaan memuncak. Kemudian, BOOM!**

Terdapat banyak perbincangan hari ini mengenai krisis pertengahan umur. Krisis pertengahan umur benar-benar hanya sedar tentang batasan anda. Ia menyedari bahawa anda bukan Tuhan. Ia menyedari bahawa anda tidak boleh mengawal segala-galanya, anda tidak akan mencapai setiap matlamat, anda adalah manusia, anda lemah dan anda semakin tua. Badan anda mendap, dan garis rambut anda surut.

Apa yang anda lakukan apabila anda menyedari bahawa anda lemah? Dengarlah Tuhan! Paulus berkata, "Tetapi Dia berkata kepada saya, 'Cukuplah kasih karunia-Ku bagimu, kerana kuasa-Ku menjadi sempurna dalam kelemahan.' Sebab itu, aku akan lebih suka bermegah atas kelemahanku, supaya kuasa Kristus turun menaungi aku." (2 Korintus 12:9) Jika anda tidak mengakui kelemahan anda, lupakan kuasa Tuhan. Selagi anda berpura-pura berdikari, anda akan membuat litar pintas kuasa Tuhan dalam hidup anda. Selagi anda merasakan saya mempunyai kehidupan di hujung ekor, maka Tuhan akan berundur dan berkata, "Baiklah, terimalah. Mari kita lihat apa yang ia lakukan kepada anda."

- b. **Percaya pada iman. Inilah kuncinya—tuliskannya dan tuliskan pada hati anda. Kunci kepada Tuhan menyalurkan kuasa dalam hidup kita ialah iman. Yesus mengajar, "Segala sesuatu mungkin bagi orang yang percaya" (Markus 9:23) dan "Menurut imanmu, hal itu akan terjadi kepadamu." (Matius 9:29)**

Jika itu benar, dan memang benar, maka dua soalan kritikal secara semula jadi mengikuti: 1) apakah yang anda harapkan Tuhan lakukan dalam hidup anda? dan 2) apakah yang anda harapkan Tuhan lakukan sepanjang hidup anda? Kerana dia bekerja mengikut iman, Tuhan mempunyai kuasa yang tidak terbatas. Jangan kita hadkan dia dengan jangkaan kita terhadapnya. Banyak kali, kita telah bercakap tentang perkara ini, tetapi ingat Tuhan adalah sumber kuasa utama dan iman adalah penyambung kita. Iman adalah saluran kita, dan jumlah kuasa yang Tuhan salurkan ke dalam hidup kita secara langsung berkait dengan jumlah iman yang kita gunakan untuk menyambung.

Pada hari lain bateri saya mati, atau sesuatu mati, kereta tidak dapat dihidupkan. Saya berhenti dan berkata, "Saya mempunyai beberapa kabel pelompat." Ia adalah benda-benda kecil lama yang baru dibuat daripada kertas timah. Dia menyambungkannya ke baterinya dan bateri saya dan ia masih tidak boleh engkol. Saya fikir kita tidak boleh

menyelesaikannya sama sekali. Kemudian lelaki lain ini muncul. Dia mempunyai trak pikap. Dia mempunyai segala-galanya di sana. Dia mengeluarkan kabel pelompat yang membawa kami berdua untuk dibawa. Mereka adalah kabel besar, dia berkata, "Biar saya sambungkannya untuk awak, nak." Saya berkata, "Baiklah." Sudah tentu, dia menghubungkan mereka dan VAROOOOM! Apakah perbezaannya? Perbezaannya bukan pada penerima dan sumber kuasa, ia adalah dalam sambungan. Ia adalah dalam kekuatan sambungan itu.

Ramai di antara kita mempunyai kepercayaan yang seperti kord elektrik kecil untuk saluran keluar 110 dan Tuhan mahu kita mempunyai kabel supaya kita benar-benar tahu kuasa. Vince Hefner pernah berkata, "Tuhan telah memberikan kita kuasa bom atom tetapi kita hidup dengan mercun." Tidak ada masalah yang terlalu besar bagi Allah. Tidak ada permintaan yang tidak dapat dia tangani. Kemudian isunya ialah iman saya. Apa yang saya sanggup percaya? Jika anda ingin melihat kuasa Tuhan dalam hidup anda, anda mesti terlebih dahulu percaya dalam iman.

- c. Bercakap dalam iman. Saya dapati kebanyakan pendakwah meninggalkan perkara ini. Paulus berkata, 'Ada tertulis: (dan dia memetik Mazmur 116) 'Aku percaya, sebab itu aku berkata-kata.' Dengan semangat iman yang sama kami juga percaya dan oleh itu bercakap.'** (2 Korintus 4:13) Paulus berkata, "Setelah kamu percaya, kamu juga perlu bercakap." Anda mesti menyatakan kepercayaan anda secara lisan. Mesti ada pengumuman tentang apa yang anda ingin lihat Tuhan lakukan. Anda tidak hanya memikirkannya; anda mengumumkannya dan bercakap. Orang ramai, itulah matlamat. Matlamat adalah pernyataan iman. Sekarang jika anda tidak percaya kepada Tuhan atau jika anda tidak mengikut preskripsi, maka matlamat anda hanyalah pernyataan iman dalam kuasa anda sendiri. Tetapi matlamat yang dibuat dengan baik boleh dan harus menjadi pernyataan iman kepada kuasa Tuhan. Saya percaya Tuhan boleh dan akan memberkati hidup saya dengan cara ini.

Matlamat yang dibina dengan baik adalah pernyataan iman. Saiz matlamat anda ditentukan oleh saiz Tuhan anda. Anda tunjukkan kepada saya matlamat dalam hidup anda dan saya akan tunjukkan kepada anda apa yang sebenarnya anda fikirkan dalam kuasa Tuhan. Berapa ramai daripada anda yang mempunyai matlamat "Saya percaya Tuhan akan menggunakan saya untuk memberkati ratusan orang." Dia boleh. Persoalannya ialah: Adakah anda percaya itu dan adakah anda akan menyatakannya? Jika anda mempunyai keluarga yang berpecah belah sekarang, adakah anda percaya bahawa Tuhan boleh menggunakan anda untuk menjadi percikan cahaya dan berkat dalam keluarga anda? Dia boleh. Adakah anda percaya itu? Adakah anda akan mengatakannya? Kawan-kawan, adalah sangat penting untuk anda mengumumkan iman anda. James berkata, "Lidah adalah kemudi hidup anda. Ia menetapkan hala tuju, ia mencorak haluan." Ia mempunyai kuasa kehidupan dan ia mempunyai kuasa kematian.

Apa yang anda katakan tentang perkahwinan anda? Apa yang anda katakan tentang pekerjaan anda? Apa yang anda katakan tentang kewangan anda? Apa yang anda katakan tentang anak-anak anda? Apa yang anda katakan tentang gereja anda? Ramai daripada anda sedang duduk menunggu Tuhan melakukan sesuatu dalam hidup anda, tetapi anda membuat litar pintas dengan cara anda bercakap. Anda mengatakan anda mempercayainya tetapi kemudian menafikannya dengan aduan anda. Berapa kali saya mendengar seseorang berkata, "Baiklah, saya berdoa Tuhan akan menyelamatkan perkahwinan saya, tetapi ia adalah lubang?" Mereka berkata, "Saya berdoa anak-anak saya akan membuat pilihan yang betul, oh, tetapi kadang-kadang saya fikir mereka tiada harapan." Atau, "Saya percaya bahawa Tuhan mempunyai kuasa untuk membenarkan saya menghentikan tabiat buruk itu, tetapi itulah cara saya." Jangan pintaskan kuasa Tuhan dengan pemikiran dan ucapan anda. Kuasa Allah tidak automatik. Anda mesti terlebih dahulu mengakui bahawa anda memerlukan kuasa-Nya, percaya dalam iman bahawa Dia boleh membekalkan keperluan anda, dan bercakap dan bertindak dalam iman.

- d. Bertindaklah dalam iman.**Perkara ini penting dan kebanyakan orang merinduinya. Jika anda mahukan kuasa Tuhan dalam hidup anda, anda melangkah lebih awal sebelum kuasa itu dilepaskan. Lihat, Tuhan mahu anda mengambil tindakan untuknya sebelum anda merasakan apa-apa. Adakah anda menangkap itu? Seseorang berkata, "Adakah anda mengatakan bahawa saya perlu bertindak seolah-olah saya mempunyai kuasa, walaupun saya belum mempunyai kuasa, untuk mendapatkan kuasa?" ya. Itu bertindak dalam iman. Anda teruskan dan bertindak dalam iman sebelum anda merasakannya dan Tuhan memberi ganjaran. Anda tidak menunggu perasaan.

Sesetengah daripada anda sekarang sedang menunggu perasaan. Anda sedang menunggu Tuhan menggerakkan anda. "Saya sedang menunggu perasaan untuk melibatkan diri dalam kementerian." "Saya sedang menunggu khutbah yang satu itu tiba-tiba hanya menggerakkan saya dan saya akan pasang terus." Ada yang berkata "Saya sedang menunggu Tuhan menggerakkan saya untuk memberi dengan murah hati." "Saya sedang menunggu Tuhan menggerakkan saya untuk berkongsi kepercayaan saya di tempat kerja." "Saya sedang menunggu Tuhan memberi saya perasaan untuk mengatur perkahwinan saya." Jika satu-satunya masa anda melakukan sesuatu adalah apabila anda merasakannya,

yakinlah, syaitan akan memastikan anda tidak pernah merasakannya. Dia mempunyai pengaruh yang besar terhadap emosi kita. Anda perlu bertindak dalam iman. Ambil langkah sebelum anda merasakannya, sama ada anda pernah merasakannya atau tidak. Ketidakmatangan adalah hidup dengan perasaan anda, dan kematangan adalah hidup dengan iman, komitmen anda. Jadi bertindak sekarang.

Ramai yang merindui nikmat Allah kerana tidak pernah mencuba. Jika anda tidak mencuba, anda tidak menerima kuasa.

Adakah anda masih ingat apabila Peter telah memancing sepanjang malam tanpa menangkap apa-apa? Yesus berkata, "Petrus, Aku mahu kamu pergi ke luar, meluncur ke tempat yang dalam, (dan ingat perkataan yang hebat itu) dan tebarkan jalamu." (Lukas 5:6) Petrus berkata, "Tuhan, kami telah memancing sepanjang malam. Mereka tidak menggigit." Dia berkata, "Saya tidak bertanya sama ada mereka menggigit, saya tidak bertanya sama ada anda mahu pergi, saya berkata lancarkan ke dalam." Apakah yang dilakukan oleh Peter? Dia meluncur keluar ke dalam dan pukut mula pecah dan perahu mula karam. Anda bertindak dalam iman.

Bani Israel akhirnya akan menyeberangi Sungai Yordan ke Tanah Perjanjian di bawah Yosua. Mereka meletakkan Tabut Perjanjian di atas bahu para imam yang memikulnya dengan tiang-tiang dan Yosua berkata, "Berjalanlah, berjalanlah terus ke dalam air dan semasa kamu masuk ke dalam air itu, jangan risau, ia akan surut." Saya sering tertanya-tanya apa yang mereka fikirkan ketika mereka mendekati tepi dan mereka merasakan air mencecah jari kaki, kemudian buku lali dan mungkin pertengahan betis. Adakah mereka tertanya-tanya, "Apa yang kita lakukan di sini?" Tetapi secara tiba-tiba air kembali naik dan mereka berjalan di atas tanah kering.

Petrus dalam Matius 14 melihat Tuhan berjalan di atas air. Dia melangkah keluar dan dia bertindak dalam iman menerima kuasa untuk berjalan di atas air itu. Ramai di antara kamu sedang menunggu memikirkan kamu sedang menunggu Tuhan. Tetapi, Tuhan sedang menunggu anda. Kuasa ada untuk menyembuhkan apa sahaja yang benar-benar mencederakan hidup anda. Dia hanya mahu anda mengakui anda memerlukannya, percaya dalam iman, bercakap dalam iman, kemudian melangkah keluar dan bertindak dengan iman. "Adakah sesuatu yang terlalu sukar untuk saya?" Tidak, tidak ada yang terlalu sukar bagi Tuhan. Amazing Grace #1272 Steve Flatt 14 Julai 1996

bab 2

Jika Seorang Lelaki Mati, Adakah Dia Akan Hidup Lagi?

"Jika seorang lelaki mati, adakah dia akan hidup semula?" (Ayub 14:14) adalah persoalan yang menghantui fikiran setiap lelaki dan wanita yang pernah hidup. Sejak awal penciptaan ia telah menjadi teka-teki kepada fikiran manusia. Salomo menulis Ecclesiastes sesuatu seperti jurnalnya. Dia bingung; dia mempunyai lebih banyak soalan daripada jawapan. "Semua pergi ke tempat yang sama, semua datang dari debu dan kepada debu semua kembali. Siapa tahu jika roh manusia naik ke atas?" (Pengkhotbah 3:20) Walaupun Ayub tidak memberikan jawapan kepada soalnya dan walaupun Salomo melalui masa di mana dia mempunyai lebih banyak soalan daripada jawapan, Alkitab memberikan jawapan yang jelas dengan tegas kepada soalan jika seseorang mati, adakah dia akan hidup semula? YA! YA! Seratus kali YA!

"Karena begitu besar kasih Allah akan dunia ini, sehingga Ia telah mengaruniakan Anak-Nya yang tunggal supaya setiap orang yang percaya kepada-Nya tidak binasa, melainkan beroleh" (Apa?) "Hidup yang kekal." (Yohanes 3:16) Yesus memberitahu Marta, saudara perempuan Lazarus yang baru mati, "Akulah kebangkitan dan hidup. Barangsiapa percaya kepada-Ku, ia akan hidup, walaupun ia sudah mati; dan setiap orang yang hidup dan percaya kepada-Ku tidak akan mati selama-lamanya." (Yohanes 11:25) Dia berkata kepada murid-murid-Nya, Aku akan meninggalkan kamu tetapi "Di rumah Bapa-Ku ada banyak bilik, jika tidak demikian, Aku akan memberitahukannya. kamu. Aku pergi ke sana untuk menyediakan tempat bagimu. Dan jika Aku pergi dan menyediakan tempat bagimu, Aku akan kembali dan membawa kamu bersama-sama dengan Aku, supaya kamu juga berada di tempat di mana Aku berada." (Yohanes 14:2-3)

1 Korintus 15 dan 1 Tesalonika 4 adalah bab yang hebat tentang kedatangan Yesus. Akhirnya, Rasul Yohanes yang sudah tua diberi peluang dalam penglihatan untuk melihat syurga itu sendiri. Dia memberikan penerangan yang mengagumkan; Saya rasa yang terbaik yang boleh anda lakukan dalam bahasa manusia. Bahagian kegemaran saya ialah penerangannya tentang Gereja Yesus sebagai pengantin perempuan yang berpakaian cantik untuk suaminya. (Wahyu 20:1-7) Jika seorang lelaki mati, adakah dia akan hidup semula? Oh, ya dia akan.

Tetapi kita tahu kebanyakan dunia kita tidak mempercayainya, malah tidak banyak dunia agama yang mempercayainya.

Tinjauan Gallup yang melihat kepercayaan agama kita sebagai sebuah negara menunjukkan bahawa 94 peratus daripada semua rakyat Amerika percaya kepada Tuhan. Itu menggalakkan, bukan? Saya terkejut bahawa 84 peratus rakyat Amerika percaya bahawa Yesus adalah Anak Tuhan, bukan hanya seorang lelaki yang hebat. Tetapi kurang daripada 70 peratus rakyat Amerika percaya bahawa akan ada syurga dan secara ketara kurang daripada separuh percaya bahawa terdapat neraka secara literal.

Budaya agama kita tidak mempunyai ruang hari ini untuk selama-lamanya. Kami telah melucutkan iman daripada dimensi abadinya. Syurga telah menjadi baru belajar bagaimana menjalani kehidupan yang baik. Neraka baru sahaja menjadi trauma yang disebabkan oleh diri kita apabila kita tidak melakukannya. Kami, yang tidak percaya bahawa kadang-kadang, mungkin juga sering kali, bertindak seperti kami mempercayainya. Kita menjadi begitu terserap dengan propaganda budaya kita, begitu sibuk dalam pencarian perkara dan status, dan begitu terperangkap dengan apa yang saya panggil "Injil SEKARANG," kita cenderung untuk melupakan keabadian, bukan?

Adakah antara anda pernah menonton filem *Heaven Can Wait* itu? Plot filem itu ialah quarterback bola sepak profesional yang dipanggil pulang ke syurga pada awal kemalangan. Apabila dia tiba di sana di syurga, malaikat bercakap dengannya dan berkata, "Oh tidak, kami telah membuat kesilapan." Keseluruhan plot filem itu ialah bagaimana kita boleh mendapatkan dia kembali ke bumi supaya dia boleh bermain di Super Bowl. Maksud saya selepas semua, siapa yang mahu pergi ke syurga apabila anda boleh bermain dalam Super Bowl? Adakah anda melihat betapa liciknya? Kami orang Kristian yang menonton filem itu sedang duduk di sana sambil berkata, "Ya, Ya, dapatkan dia kembali, dapatkan dia kembali, dapatkan dia kembali."

Saya fikir jika kebenaran diberitahu, kami sama seperti Tommy kecil dalam kelas Sekolah Minggu. Guru bertanya "Berapa ramai di antara kamu yang ingin masuk syurga?" Semua orang mengangkat tangan kecuali Tommy kecil. Guru itu memandang Tommy dan berkata, "Tommy, adakah anda tidak mahu pergi ke syurga suatu hari nanti?" Dia berkata, "Oh, suatu hari nanti. Saya fikir awak maksudkan sekarang."

Oh ya, saya mahu ke syurga SATU hari, seperti itu satu hari saya pergi ke safari Afrika itu, satu hari saya akan cuba terjun langit, satu hari saya akan benar-benar memanjat dan membersihkan loteng dan yang itu hari yang di dalam hati kita fikir tidak akan datang.

Kami telah kehilangan pandangan tentang keabadian. Kita telah kehilangan kedalaman makna Ibrani 9:27, "Adalah ditetapkan bagi manusia untuk mati sekali dan sesudah itu penghakiman." Kita telah kehilangan makna dalam Kisah 17:31, "Sebab Dia telah menetapkan hari di mana Dia akan menghakimi dunia dengan kebenaran oleh seorang yang telah ditetapkan-Nya, dan tentang hal ini Dia telah memberikan jaminan dengan membangkitkan dia dari antara orang mati." Kebangkitan orang mati bermakna banyak perkara, tetapi inilah satu perkara yang dimaksudkan: Tuhan yang mampu membangkitkan Yesus dari antara orang mati dapat menghakimi seluruh dunia berdasarkan apa yang mereka lakukan dengan Yesus, Kristus.

Semasa saya masih kecil, saya mendengar banyak khutbah tentang keabadian, syurga dan neraka. Nampaknya saya mendengar lebih banyak tentang neraka. Mungkin saya baru ingat mereka lebih lama. Saya fikir, jika saya mendapat peluang untuk berdakwah, saya tidak fikir saya akan berdakwah seperti itu, saya fikir saya akan berdakwah seperti yang Yesus berkhotbah. Kemudian saya membesar dan saya membaca Bible. Saya mendapati bahawa tiada seorang pun yang memberitakan lebih banyak tentang syurga dan neraka daripada lelaki itu, Yesus dari Nazaret.

Jika anda tidak percaya, baca kenyataannya dalam Matius, Markus, Lukas, dan Yohanes. Tiada siapa yang lebih kerap memanggil pendengarnya untuk menimbang keuntungan duniawi terhadap akibat kekal daripada Yesus dari Nazaret. Baca semula perumpamaan dan Khutbah di Bukit. "Apakah untungnya seseorang jika dia memperoleh seluruh dunia, tetapi kehilangan jiwanya sendiri?" "Apakah yang akan diberikan seseorang sebagai ganti nyawanya?" Yesus tidak datang berkhotbah tentang cara menukar kerajaan dan dia hidup dalam kerajaan yang korup. Dia tidak datang berdakwah tentang cara menjadi sihat dan kaya. Dia tidak datang untuk mencuba dan memberitahu lelaki bagaimana bercakap dalam bahasa roh. Dia datang untuk mengajar tentang kekekalan dan dia melakukannya dengan paksaan. Ini mungkin mengejutkan anda, tetapi tiada siapa yang mengajar lebih banyak tentang neraka selain Yesus Kristus.

Siapakah yang berkata, "Mengapa kamu takut kepada Dia yang dapat membinasakan tubuh sedangkan kamu harus takut kepada Dia yang dapat membinasakan tubuh dan jiwa di neraka?" Lihat dahulu adalah "SEKARANG" pemikiran; yang satu lagi ialah pemikiran "KEKALAMAN". Kita melakukan ketidakadilan yang besar kepada diri sendiri dan dunia ini jika kita tidak menjawab soalan Ayub: "Jika seseorang mati, adakah dia akan hidup semula?" Jawapannya ialah: Ya, dia akan melakukannya. Tapi mana? Lihat persoalannya bukan sama ada keabadian atau tidak, persoalannya ialah keabadian yang

macam mana, Syurga atau Neraka.

Terdapat satu petikan penting tentang kehidupan selepas zaman kita di bumi. “Ada seorang kaya yang berpakaian ungu dan linen halus dan hidup mewah setiap hari. Di pintu gerbangnya diletakkan seorang pengemis bernama Lazarus, berlumuran kudis dan ingin memakan apa yang jatuh dari meja orang kaya itu. Malah anjing-anjing itu datang dan menjilat kudisnya. Tiba masanya apabila pengemis itu mati dan para malaikat membawanya ke sisi Ibrahim. Orang kaya itu pun mati dan dikuburkan. Di dalam neraka, di mana dia berada dalam siksaan, dia mendongak dan melihat Abraham dari jauh, dengan Lazarus di sisinya. Maka dia berseru kepadanya, 'Bapa Abraham, kasihanilah aku dan suruhlah Lazarus mencelupkan hujung jarinya ke dalam air dan menyejukkan lidahku, kerana aku menderita dalam api ini.' Tetapi Abraham menjawab, 'Hai anakku, ingatlah bahawa semasa hidupmu, kamu telah menerima perkara yang baik, sedangkan Lazarus menerima perkara yang buruk, tetapi sekarang dia dihiburkan di sini dan kamu menderita. Dan di samping semua ini, jurang yang besar telah ditetapkan antara kami dan kamu, supaya mereka yang ingin pergi dari sini kepada kamu tidak dapat, dan sesiapa pun tidak dapat menyeberang dari sana kepada kami. Dia menjawab, 'Kalau begitu, ayah, suruhlah Lazarus ke rumah ayahku, kerana aku mempunyai lima saudara lelaki. Biarlah dia memberi amaran kepada mereka, supaya mereka tidak juga datang ke tempat siksaan ini.' Ibrahim menjawab, 'Mereka mempunyai Musa dan para Nabi; biarlah mereka mendengarnya.' "Tidak, bapa Abraham," katanya, 'tetapi jika seseorang dari antara orang mati pergi kepada mereka, mereka akan bertaubat.' Dia berkata kepadanya, 'Jika mereka tidak mendengarkan Musa dan para nabi, mereka tidak akan percaya walaupun seseorang bangkit dari antara orang mati.'" (Lukas 16:19-31). jurang yang besar telah ditetapkan antara kami dan kamu, supaya mereka yang ingin pergi dari sini kepada kamu tidak dapat, dan tidak seorangpun dapat menyeberang dari sana kepada kami. Dia menjawab, 'Kalau begitu, ayah, suruhlah Lazarus ke rumah ayahku, kerana aku mempunyai lima saudara lelaki. Biarlah dia memberi amaran kepada mereka, supaya mereka tidak juga datang ke tempat siksaan ini.' Ibrahim menjawab, 'Mereka mempunyai Musa dan para Nabi; biarlah mereka mendengarnya.' "Tidak, bapa Abraham," katanya, 'tetapi jika seseorang dari antara orang mati pergi kepada mereka, mereka akan bertaubat.' Dia berkata kepadanya, 'Jika mereka tidak mendengarkan Musa dan para nabi, mereka tidak akan percaya walaupun seseorang bangkit dari antara orang mati.'" (Lukas 16:19-31). jurang yang besar telah ditetapkan antara kami dan kamu, supaya mereka yang ingin pergi dari sini kepada kamu tidak dapat, dan tidak seorangpun dapat menyeberang dari sana kepada kami. Dia menjawab, 'Kalau begitu, ayah, suruhlah Lazarus ke rumah ayahku, kerana aku mempunyai lima saudara lelaki. Biarlah dia memberi amaran kepada mereka, supaya mereka tidak juga datang ke tempat siksaan ini.' Ibrahim menjawab, 'Mereka mempunyai Musa dan para Nabi; biarlah mereka mendengarnya.' "Tidak, bapa Abraham," katanya, 'tetapi jika seseorang dari antara orang mati pergi kepada mereka, mereka akan bertaubat.' Dia berkata kepadanya, 'Jika mereka tidak mendengarkan Musa dan para nabi, mereka tidak akan percaya walaupun seseorang bangkit dari antara orang mati.'" (Lukas 16:19-31). suruhlah Lazarus ke rumah bapa saya, kerana saya mempunyai lima saudara lelaki. Biarlah dia memberi amaran kepada mereka, supaya mereka tidak juga datang ke tempat siksaan ini.' Ibrahim menjawab, 'Mereka mempunyai Musa dan para Nabi; biarlah mereka mendengarnya.' "Tidak, bapa Abraham," katanya, 'tetapi jika seseorang dari antara orang mati pergi kepada mereka, mereka akan bertaubat.' Dia berkata kepadanya, 'Jika mereka tidak mendengarkan Musa dan para nabi, mereka tidak akan percaya walaupun seseorang bangkit dari antara orang mati.'" (Lukas 16:19-31). suruhlah Lazarus ke rumah bapa saya, kerana saya mempunyai lima saudara lelaki. Biarlah dia memberi amaran kepada mereka, supaya mereka tidak juga datang ke tempat siksaan ini.' Ibrahim menjawab, 'Mereka mempunyai Musa dan para Nabi; biarlah mereka mendengarnya.' "Tidak, bapa Abraham," katanya, 'tetapi jika seseorang dari antara orang mati pergi kepada mereka, mereka akan bertaubat.' Dia berkata kepadanya, 'Jika mereka tidak mendengarkan Musa dan para nabi, mereka tidak akan percaya walaupun seseorang bangkit dari antara orang mati.'" (Lukas 16:19-31).

Lima kebenaran asas tentang keabadian boleh didapati dalam teks di atas.

1. Kematian tidak akan menamatkan kewujudan anda.

Jika seorang lelaki mati, adakah dia akan hidup semula? Anda boleh yakin dengannya. Anda tahu kematian adalah penyamaan hebat bumi. Saya tidak peduli siapa anda atau apa yang anda miliki, anda tidak akan terlepas daripadanya. Apabila kita mendengar orang miskin mati, seseorang yang tinggal di kawasan kumuh, pengemis atau gelandangan, ia seolah-olah tidak mendaftar. Tetapi apabila kita mendengar bahawa orang kaya meninggal dunia semalaman akibat serangan jantung, kita terkejut. Itu kerana kita cenderung untuk mengaitkan orang dengan apa yang mereka ada. Oleh kerana orang kaya mempunyai banyak, ia akan bertahan lama. Biar saya beritahu awak sesuatu, awak tidak akan mati sebagai orang kaya. Anda tidak akan mati sebagai orang miskin. Anda hanya akan mati sebagai seorang lelaki. Apa yang anda miliki tidak akan membuat sedikit pun perbezaan. Anda meninggalkan semua kekayaan duniawi, kemasyhuran, kehormatan dan kedudukan anda pada kematian. Kematian adalah penyamaan hebat bumi.

Kematian tidak menamatkan kewujudan anda. Apabila anda mati anda akan mempunyai kesedaran. Jika saya membaca ini

dengan betul, Abraham, orang kaya dan Lazarus, mereka tahu siapa mereka dan mereka tahu di mana mereka berada. Anda akan mempunyai identiti. Orang kaya adalah orang kaya, Lazarus adalah Lazarus, Abraham adalah Abraham dan Ishak adalah Ishak. Malah anda akan tetap menjadi anda. Nampaknya, akan ada beberapa tahap ingatan. Adakah anda perasan bagaimana Abraham berkata kepada orang kaya itu, "Ingatlah semasa kamu hidup, kamu mempunyai barang-barang yang baik-baik." Kematian tidak menamatkan kewujudan anda.

Golongan Saduki adalah sekumpulan orang Yahudi yang tidak percaya kepada kebangkitan. Mereka sentiasa cuba menyesatkan Yesus. Maka mereka bertanya kepadanya, "Tuan, guru, beritahu kami ini. Jika seorang lelaki mempunyai isteri dan dia mati, dan kemudian dia berkahwin dengan saudara lelakinya, kemudian dia mati, dan kemudian dia berkahwin dengan saudara lelaki yang lain. Baik kita katakan itu berlaku 10 kali. , maka pada hari kiamat, siapakah dia itu?" Apabila mereka selesai bertanya, Yesus memandang mereka dan berkata, "Kamu mempunyai dua masalah. Kamu tidak benar-benar percaya kepada kuasa Tuhan dan kamu tidak mengetahui Kitab Suci." Dia berkata, "Tidakkah kamu membaca bagaimana Yang Mahakuasa berfirman, "AKULAH Allah Abraham, Ishak, dan Yakub." Dan dia berkata begitu lama selepas mereka mati. Dia tidak mengatakan AKU ADALAH Tuhan Abraham, Ishak, dan Yakub. "Akulah Allah Abraham, Ishak dan Yakub, dan Aku bukanlah Tuhan orang mati, Aku Tuhan orang hidup." Kematian tidak menamatkan kewujudan anda.

2. Akan berlaku perpisahan serta-merta.

Akan ada perpisahan serta merta. Saya mengumpulkan itu bukan sahaja dari orang kaya dan Lazarus tetapi juga dari. Matius 25 di mana Yesus bercakap tentang memisahkan domba dan kambing kepada dua kumpulan yang berasingan, mereka yang akan masuk dan menerima berkat dan mereka yang akan dibuang. Sekarang saya tahu sesetengah orang tidak percaya bahawa Tuhan kita yang Maha Berkuasa akan menghantar orang ke neraka.

Saya telah mencari Bible saya melalui dan melalui. Saya tidak mendapati tempat dalam Kitab Suci di mana Alkitab mengatakan Tuhan menghantar sesiapa pun ke neraka. Saya dapati sebaliknya. "Tuhan itu sabar, tidak menghendaki sesiapa pun binasa." (2 Petrus 3:9) Satu-satunya sebab dunia lama ini masih berdiri hari ini adalah kerana Tuhan tahu bahawa seseorang akan datang kepada Yesus hari ini, dan Dia mahu mereka menjadi sebahagian daripada kerajaan itu. Tuhan berkata, "...Aku tidak senang dengan kematian orang jahat..." (Yehezkiel 33:11) Saya mengaku itu adalah salah satu cara saya jauh daripada Tuhan. Ada kalanya saya membaca seseorang yang menaiki kapal terbang sebagai penganas dengan senjata api dan perangkap bom dan mungkin mereka membunuh beberapa tebusan dan menahan selebihnya. Sekali-sekala pasukan SWAT akan datang dan mereka akan menembak mereka, hanya tembak mereka di sana. Ada sebahagian daripada diri saya apabila saya mendengarnya, saya berkata, "YA. Baik. Dapatkan yang lain daripada mereka." Kerana saya takut mereka tidak akan dihadapkan ke mahkamah, jika tidak. Tetapi bukan Tuhan, Tuhan saya tidak bergembira atas kematian orang jahat. Adakah anda tahu mengapa? Kerana apabila orang jahat itu mati, dia atau dia tersesat. Tuhan tidak menghantar sesiapa pun ke neraka. Apabila seseorang menolak Yesus Kristus dan Syurga, mereka mengutuk diri mereka sendiri dan memilih Neraka.

"Karena begitu besar kasih Allah akan dunia ini, sehingga Ia telah mengutus Anak-Nya yang tunggal, supaya setiap orang yang percaya kepada-Nya tidak binasa, melainkan beroleh hidup yang kekal." (Yohanes 3:16) Ayat seterusnya berkata, "Sebab Ia datang bukan untuk menghukum dunia, tetapi Ia datang untuk menyelamatkan dunia melalui dirinya sendiri." Orang ramai, hilangkan idea ini dari fikiran anda. Bukannya pada kematian anda Tuhan akan memilih untuk menghantar anda ke alam kematian, anda telah memilih gaya hidup kematian untuk diri anda sekarang. Semua yang Tuhan akan lakukan pada hari penghakiman besar itu adalah untuk mengisytiharkan pilihan yang telah dibuat oleh lelaki dan wanita untuk diri mereka sendiri selama ini. Itulah realitinya. Jika anda fikir Tuhan mahu menghantar sesiapa ke neraka, lihat semula salib. Jika ada bukti bahawa Tuhan kita akan berusaha keras untuk memastikan sesiapa sahaja dan mudah-mudahan semua orang akan diselamatkan, itu adalah di salib Yesus Kristus.

3. Takdir abadi setiap manusia tidak boleh berubah.

Jika syurga dan neraka, jika syurga dan azab mempunyai persamaan, itu adalah ketetapan mereka yang tidak dapat diubah, rahmat datang sebelum kubur. Saya telah mencari Bible saya dan mendapati sama sekali tidak sah bahawa anda boleh membayar atau berdoa sendiri atau orang lain ke syurga selepas kematian. Sebenarnya dalam kisah tentang orang kaya dan Lazarus, Abraham memandang orang kaya itu dan dalam bentuk bahasa Yunani berkata, "Telah ada dan masih ada lagi jurang di antara kita yang tiada seorang pun dapat menjangkau." Dalam erti kata lain Tuhan tidak menggali jurang yang orang kaya lakukan. Dia melakukannya semasa hidupnya. Dia menjalani hidupnya terpisah daripada orang seperti Lazarus, bukan? Sepanjang hidupnya, dia berkata, "Lazarus, saya di sini dan awak di sana, jangan ganggu saya dan saya tidak akan ganggu awak. Saya tidak mahu ada kaitan dengan orang tua yang miskin. celaka macam awak.

Saya telah pun merujuk kepada dalam erti kata tertentu dan dalam banyak cara kehidupan masa depan hanyalah kehidupan sekarang yang dikenal pasti diteruskan. Apa yang menarik bagi saya ialah walaupun dalam siksaan, walaupun dalam neraka, orang kaya itu masih melihat Lazarus sebagai pengemis dan hamba. Dia memandang ke arah Abraham dan berkata, "Abraham, suruh Lazarus turun ke sana, ambilkan air untukku dan bawa air itu kembali ke sini." Dia masih melihatnya sebagai seorang hamba. Takdir abadi setiap manusia tidak boleh berubah selepas kematian.

4. Orang benar akan mendapat penghiburan.

Saya mengesyaki lebih daripada kebetulan bahawa kita tidak tahu nama orang kaya itu, tetapi kita tahu nama Lazarus sebelum dia mati. Itu menunjukkan kepada saya bahawa Tuhan tahu selama ini siapa yang penting, bukan? Sekarang saya mengesyaki bahawa apabila orang kaya itu meninggal dunia dia mempunyai satu pengebumian yang rumit. Terdapat bunga di mana-mana dan peringatan diberikan kepada badan amal atas namanya, mereka mungkin berbaris di sinagog; Datuk Bandar berada di sana dan mungkin juga prokurator Yerusalem. Saya bayangkan semua orang berada di sana untuk pengebumian beliau. Tetapi semua yang dikatakan tentang Lazarus ialah dia telah mati. Ia tidak mengatakan dia telah dikebumikan. Saya mengesyaki mereka membuangnya di ladang Potter lama. Tetapi saya tahu sebenarnya Lazarus mempunyai satu perkara di pengebumiannya yang tidak dimiliki oleh orang kaya itu. Dia mempunyai malaikat. Malaikat membawanya ke pangkuan Ibrahim. Tiba-tiba, dia yang kaya raya.

Saya telah mengatakan ini berkali-kali semasa pengebumian, tetapi saya mahu anda mendengarnya semasa anda masih hidup, okay? Saya yakin bahawa apabila anda dibaptiskan ke dalam Kristus, anda telah mengalami satu-satunya kematian yang penting yang anda perlu alami. "Tidakkah kamu tahu bahawa kita semua yang telah dibaptiskan dalam Kristus Yesus telah dibaptiskan ke dalam kematian-Nya? (Roma 6:3) Itulah kuasa menyelamatkan alam semesta ini. Galatia 3 menyatakan bahawa apabila kita dibaptiskan ke dalam Kristus, kita berpakaian di dalam Dia. 1 Tesalonika 4:14 berkata, kerana "Kami percaya bahawa Yesus telah mati dan bangkit semula dan oleh itu kami percaya bahawa Tuhan akan membawa bersama Yesus mereka yang telah tertidur di dalam Dia." Adakah anda perasan dua perkataan kecil itu, "DI DALAM DIA?" Persoalannya bukan: Adakah anda akan tertidur? Adakah anda akan mati? Jika Tuhan tinggal cukup lama, semua orang akan mati. Persoalannya: Adakah anda akan tertidur DALAM DIA? Apabila kita mati bersama Kristus dalam pencelupan, pembaptisan, dan dibangkitkan untuk berjalan dalam kehidupan yang baru, kita menjadi DI DALAM, DIA, KRISTUS. Kami telah mati satu-satunya kematian yang penting. Kita mempunyai janji Kitab Suci bahawa apabila kita tidur, kita akan dibangkitkan untuk mengalami penyelesaian dan kedamaian.

5. Orang yang tidak benar akan mengalami penderitaan.

Dalam seksaan, orang kayalah yang menjadi pengemis hingga setitis air sejuk pun patut dimohon. Saya tidak cuba menggambarkan neraka secara grafik atau fizikal. Saya tahu bahawa dari apa yang baru kita baca, orang kaya itu sedang dalam kesakitan. Dia berasa pedih mengenangkan peluang yang dia telah abaikan. Dia mengalami kesakitan mengetahui nasib orang lain yang ditakdirkan untuk nasib yang sama, saudara-saudaranya.

Saya tidak boleh dengan fikiran yang terbatas untuk menggambarkan dengan tepat bagaimana neraka itu. Tetapi ada tiga perkara yang Yesus sentiasa kaitkan dengan neraka sepanjang pengajarannya. Dia bercakap tentang api, tangisan dan kertak gigi. Betapa angkuhnya mana-mana antara kita untuk bertindak seperti itu tidak penting atau ia tidak wujud.

Kita semua perlu bertanya beberapa soalan serius tentang siapa kita dan ke mana kita akan pergi.

Pertimbangkan masa depan. Jauhi "Injil SEKARANG" dan fikirkan dalam cahaya keabadian. Alat syaitan yang paling tua adalah untuk membuat manusia berfikir sekarang. Ingatlah ketika Esau datang selepas berburu selama tiga hari dan Yakub sedang memasak rebusan, dia berkata, "Izinkan saya makan rebusan, Yakub." Yakub berkata, "Baiklah, tetapi saya mahukan hak kesulungan kamu." Adakah anda fikir Esau memikirkannya? Dia tidak memikirkannya selamanya. Dia fikir, saya lapar dan saya mahukannya sekarang. Apakah yang difikirkan Daud ketika dia berdiri di atas bumbungnya dan melihat ke bawah dan melihat Batsyeba? Adakah anda fikir dia berfikir tentang jangka panjang? Adakah anda fikir dia memikirkannya apa-apa akibat, terutamanya apa-apa akibat yang kekal? Apa yang dia fikirkan ialah saya mahukan wanita itu dan saya mahukan dia sekarang. Apa yang Yudas fikirkan ketika dia mengkhianati Anak Tuhan bukanlah fakta bahawa tidak akan ada keluarga lain untuk menamakan seorang anak lelaki, Yudas, lagi. Dia berfikir kira-kira 30 keping perak akan menghabiskan banyak masa sekarang.

Paul mempunyai salah satu pernyataan yang paling hebat dan paling mudah yang pernah saya dengar, "Jadi kami tidak melihat kepada perkara yang kelihatan, tetapi perkara yang tidak kelihatan. Kerana perkara yang kelihatan adalah sementara. Dan perkara yang kelihatan, yang tidak kelihatan adalah kekal." (2 Korintus 4:18) Jika anda boleh kembali 100 tahun dari hari ini dan berdiri di tempat anda berdiri, saya ragu anda akan melihat apa sahaja yang anda boleh lihat sekarang. Jika anda

dapat melihatnya, ia adalah sementara. Jika anda tidak dapat melihatnya, ia kekal abadi. Perkara-perkara yang tidak kelihatan itu adalah perkara-perkara seperti cinta Tuhan. Itulah sebabnya tiada apa yang dapat memisahkan kita daripada cinta Allah. (Roma 8:35) Atau seperti gereja, tidak seorang pun dapat melihat seluruh gereja, kecuali Tuhan. Gerbang Hades, kubur, tidak akan mengalahkan gereja. Jiwa awak juga tidak kelihatan. Kita melihat jasad akan kembali kepada debu dari mana ia berasal, tetapi bukan jiwa yang menghidupkan, memberi kehidupan kepada setiap badan kita. Anda yang sebenar, akan hidup selamanya di suatu tempat. **Fikirkan tentang masa depan.**

Berjalan dalam terang Kitab Suci. Orang kaya itu membuat dua kesilapan, dia mementingkan diri sendiri, kebanyakan kita cenderung begitu, dan dia meminimumkan kuasa Firman Tuhan yang tertulis. Jika dia tidak melakukan itu, Firman Tuhan akan mengubahnya. Adakah anda masih ingat apabila dia berkata, "Lihat, jika anda tidak dapat membantu saya, hantar seseorang kepada saudara-saudara saya?" Abraham menjawab, "Hendaklah mereka mendengarkan Musa dan para nabi." Dia berkata, "Oh, mereka tidak akan mendengarkan Musa dan para nabi, tetapi jika seseorang bangkit dari kematian, mereka akan mendengarkan." Ia ditutup dengan beberapa perkataan paling menyeramkan yang pernah saya dengar, "Jika mereka tidak mendengar Musa dan para nabi, mereka tidak akan mendengar seseorang yang telah bangkit dari kematian."

Yesus telah "bangkit daripada kematian". Bagaimanakah anda bertindak balas terhadap Firman Tuhan dan kepada Yesus yang disampaikannya? Adakah hati atau fikiran anda terbuka atau tertutup? **Adakah anda telah mematuhi Injil-Nya? Adakah anda meletakkan mata anda pada keabadian? Jika anda telah hidup dalam "Injil SEKARANG," ia hanya sementara, fokus pada keabadian. Hari ini adalah hari keselamatan. Berubah dari cara dunia dengan meletakkan iman dan kepercayaan anda kepada-Nya sekarang. Mintalah Dia untuk mengampuni, mengaku kepercayaan anda bahawa Dia adalah Tuhan yang datang ke dunia dalam daging, mati untuk dosa-dosa anda dan dikuburkan. Dikuburkan dalam pembaptisan air supaya Dia boleh membangkitkan anda kepada kehidupan kebenaran yang baru dan ditambahkan ke dalam gereja-Nya.** Amazing Grace #1278 Steve Flatt 1 September 1996

Bab 3

Siapa Jiran Saya?

"Pada suatu ketika seorang ahli Taurat berdiri untuk menguji Yesus. 'Guru,' dia bertanya, 'Apakah yang harus saya perbuat untuk memperoleh hidup yang kekal?' 'Apakah yang tertulis dalam Hukum?' dia menjawab. 'Bagaimana kamu membacanya?' Dia menjawab: 'Kasihilah Tuhan, Allahmu, dengan segenap hatimu dan dengan segenap jiwamu dan dengan segenap kekuatanmu dan dengan segenap akal budimu' dan 'Kasihilah sesamamu manusia seperti dirimu sendiri.'" (Lukas 10:25-29).

Yesus gembira. Dia mengesahkan jawapan itu dengan berkata, "Anda telah menjawab dengan betul. Lakukan ini dan anda akan hidup." Tetapi peguam ini tidak berjaya. "Tetapi dia ingin membenarkan dirinya sendiri, jadi dia bertanya kepada Yesus, 'Dan siapakah jiran saya?'" Ada soalan kita, siapakah jiran saya?

Tanggapan yang Yesus berikan diketahui oleh hampir semua kita. Ia sangat kaya dan cantik. "Sebagai jawapan Yesus berkata: 'Seorang lelaki sedang turun dari Yerusalem ke Yerikho, ketika dia jatuh ke tangan perompak. Mereka menanggalkan pakaiannya, memukulnya dan pergi, meninggalkan dia setengah mati. Kebetulan seorang imam pergi. di jalan yang sama dan apabila dia melihat orang itu, dia berlalu dari seberang. Demikian juga, seorang Lewi, apabila dia sampai ke tempat itu dan melihat dia, lalu di seberang, tetapi seorang Samaria, sedang dalam perjalanan, datang. di mana orang itu berada, dan apabila dia melihat dia, dia merasa kasihan kepadanya. Dia pergi kepadanya dan membalut lukalukanya, sambil menuangkan minyak dan anggur. daripadanya. Keesokan harinya dia mengeluarkan dua keping wang perak dan memberikannya kepada pemilik rumah penginapan itu. 'Jagalah dia,' katanya, 'dan apabila saya kembali,

“Manakah di antara ketiga-tiga ini yang anda fikir adalah jiran kepada lelaki yang jatuh ke tangan perompak?”

“Ahli hukum menjawab, 'Orang yang telah mengasihani dia.' Yesus berkata kepadanya, 'Pergilah dan perbuatlah demikian.'”

Alangkah indahnya kisah yang Yesus ceritakan sebagai jawapan kepada soalan lelaki ini tentang siapakah jirannya. Ia bermula dengan masalah. Seorang lelaki sedang melalui jalan yang curam dan paling berbahaya, iaitu jalan antara Yerikho dan Yerusalem. Dia diserang, dirompak, dilucutkan pakaiannya dan dipukul. Alkitab berkata dia sudah separuh mati. Bersama-sama datang seorang imam dan seorang Lewi. Sekarang kedua-duanya adalah pegawai agama, mereka jenis pendakwah. Mereka melihat mangsa yang malang ini dan Alkitab berkata, "Mereka lewat di seberang." Akhirnya, Yesus

berkata, "Seorang Samaria datang."

Sekarang kita tidak dapat memahami secukupnya bagaimana pakar dalam undang-undang itu bertindak balas semasa Yesus menceritakan kisah ini. Apabila Yesus berkata, "Dan datang seorang Samaria," ia seperti mengambil jari-jarinya dan menyapunya di atas papan hitam. Kami memanggil ini Perumpamaan Orang Samaria yang Baik Hati. Bagi seorang Yahudi, itu bukan sahaja oxymoron, ia adalah fantasi. Tidak ada yang namanya Samaria yang Baik Hati. "Orang Samaria ini melakukan semua perkara ini, dia mengangkat dia, dia menuangkan minyak dan wain ke atasnya, dia membalut dia, dia membawa dia ke hotel dan dia meninggalkan wang untuk penjagaannya." Orang Yahudi sangat membenci orang Samaria sehinggalah ketika Yesus menceritakan kisah itu dan dia bertanya "Sekarang kamu beritahu saya, yang manakah antara mereka adalah jiran kepada mangsa itu?" Peguam itu tidak dapat menahan diri untuk menyebut perkataan Samaria. Dia akhirnya terpaksa berkata, "Baiklah,

Saya mahu anda melihat dalam kisah yang hebat ini, pertama sekali, tiga potensi perspektif yang kita ada tentang kehidupan.

1. Apa yang anda miliki adalah milik saya dan saya akan mendapatkannya.

Sekarang siapa yang mempunyai perspektif itu dalam perumpamaan? perompak. Mereka melihat lelaki ini datang bersama dia mempunyai wang dan pakaian. Mereka mahu mereka jadi mereka memukulnya di atas kepala dan mereka mengambilnya. Apa yang anda miliki adalah milik saya dan saya akan mendapatkannya.

Dunia kita dipenuhi dengan perspektif kehidupan seperti ini. Saya tidak akan memikirkannya lama-lama kerana sebagai anak Tuhan ia adalah satu laknat kepada anda. Saya tahu beberapa orang Kristian yang mengaku sebaliknya bertindak seperti itu, tetapi tidak ramai. Itu bukan cara hidup yang betul. Ia seperti kisah yang Aesop ceritakan tentang anjing yang mencuri potongan daging dari kedai daging. Dia pergi melalui hutan gembira kerana dia mempunyai dagingnya. Dia datang ke sungai di mana dia melihat pantulannya. Dia fikir dia melihat anjing lain dengan sekeping daging lagi. Walaupun dia mempunyai lebih daripada yang dia boleh makan, dia cemburu. Dia menjatuhkan sekeping dagingnya untuk merampas sekeping lagi dan akhirnya kehilangan kedua-duanya.

Terdapat perspektif kehidupan yang lazim di dunia ini yang mengatakan, "Apa yang anda miliki adalah milik saya dan saya akan mendapatkannya." Tetapi perspektif kedua saya sangat ingin anda lihat kerana ia lebih berbahaya dan lebih berbahaya.

2. Apa yang saya miliki adalah milik saya dan saya akan menyimpannya.

Ini adalah perspektif imam dan orang Lewi. Ia juga merupakan perspektif kebanyakan orang yang kita kenali. Sikap perompak-perompak itu boleh dikecam. Sikap imam dan orang Lewi itu tidak patut dipuji, tetapi boleh difahami. bukan? Sangat menarik bagi saya bahawa Yesus bercakap tentang seorang imam dan seorang Lewi, kedua-duanya lelaki yang beragama. Mereka pergi dari Yerusalem ke Yerikho untuk melakukan khidmat di Bait Allah. Imam dan orang Lewi satu minggu dari setiap tahun perlu melakukan perkhidmatan bait. Mereka terpaksa melakukan semua tugas dan menyediakan korban. Untuk melalui laluan ini bukanlah sesuatu yang luar biasa kerana Yerikho tidak begitu jauh dari Yerusalem, dan ramai imam tinggal di sana. Mereka melihat lelaki ini dipukul, berdarah, dan dirompak, tetapi mereka memilih untuk melintas di seberang.

Sekarang mungkin ada satu perkara lain di tempat kerja di sini. Anda lihat jika seorang imam atau orang Lewi sedang menuju ke bait untuk melakukan ibadat, perkara terakhir yang ingin dilakukan oleh individu itu ialah menjadi najis. Menurut undang-undang Yahudi, jika anda menyentuh mayat, ia akan menjadikan anda najis secara upacara. Mereka mungkin tergesa-gesa dengan kerja penting yang perlu dilakukan. Mereka boleh juga memikirkan tentang risiko menjadi najis secara upacara. Lelaki ini mungkin sudah mati atau mungkin mati di tangan saya. Jadi, daripada mengambil risiko menjadi najis, mereka meneruskan perjalanan mereka. "Apa yang saya miliki adalah milik saya dan saya akan menyimpannya."

Sekarang kawan-kawan, mari kita turun dari kekaki kecil kita. Saya ingin memberitahu anda bahawa setiap satu daripada sebab itu masuk akal kepada saya melainkan saya adalah lelaki di dalam parit. Kemudian tiada satu pun daripada mereka yang masuk akal sama sekali. Tetapi jika kita terus terang, sikap ini tentang apa yang saya miliki adalah milik saya dan saya akan menyimpannya menggambarkan kebanyakan kita, pada kebanyakan masa.

3. Apa yang saya miliki adalah milik anda dan saya akan memberikannya.

Orang Samaria itu berhenti, dia berasa belas kasihan, dia membantu, dia pergi lebih jauh dan dia mengikutinya. Yang terakhir ialah sikap dan perspektif yang perlu kita miliki. "Kasihilah sesamamu seperti dirimu sendiri." Apa yang saya miliki adalah milik anda, dan saya akan memberikannya.

"Adakah anda sanggup menjadi jiran kepada jiran anda?" Adakah anda sanggup mencintai walaupun orang yang paling tidak dicintai? Seperti orang Samaria yang mengasihi orang Yahudi atau sebaliknya. Atau, mungkin mengasihi penagih dadah yang telah berbohong kepada anda dan mencuri daripada anda atau mungkin mengasihi lelaki yang berhenti di dalam kereta yang penuh dengan sampah dan dia sedang mencari bantuan. Dalam lubang perut anda, anda mempunyai perasaan bahawa dia benar-benar cuba mengambil kesempatan daripada anda.

Adakah anda sanggup mencintai orang yang mempunyai warna kulit yang berbeza? Adakah anda sanggup mencintai orang yang mempunyai kepercayaan yang berbeza dari kepercayaan anda? Adakah anda benar-benar bersedia untuk mencintai seseorang yang mempunyai pendapat yang kuat yang berbeza dengan anda? Adakah anda sanggup menyayangi orang yang menghidap AIDS? Adakah anda sanggup mencintai seorang pencuri? Seperti orang Samaria itu, adakah anda sanggup mengasihi seseorang yang membenci anda? Itu adalah soalan yang agak sukar. Lihat, saya tidak fikir ia hanya peguam yang perlu untuk membenarkan dirinya sendiri, bukan? Sebenarnya, jika kita meneliti kebanyakan perjalanan harian kita, kita mungkin ingin bertanya soalan, "Siapa jiran saya?"

Malah, mungkin anda bertanya sekarang, "Bagaimana anda boleh melakukannya?" Adakah itu hanya ideal gila? Adakah itu salah satu kata-kata kotor yang tiada siapa yang benar-benar melakukannya tetapi terdengar baik untuk dikhutbahkan? Adakah ia seperti fatamorgana? Saya tidak fikir begitu. Saya percaya ia benar, dan saya percaya ia mungkin dan saya percaya bahawa setiap hari kita bertumbuh dalam Kristus kita boleh mengasihi jiran kita seperti diri kita sendiri. Tetapi untuk melakukan itu, kita perlu melihat perumpamaan ini untuk semua yang ada di dalamnya. Perumpamaan ini lebih daripada cerita. Ia adalah gambar. Saya fikir ia adalah gambar kita. Ingatlah di sebalik setiap perumpamaan terdapat makna rohani yang tersembunyi bagi mereka yang sudi menerimanya. Saya rasa Yesus mahu peguamnya melihat perumpamaan ini sebagai gambaran dia di hadapan Tuhan dan dia mahu kita melihat perkara yang sama.

Siapa awak dalam cerita? siapa awak Adakah anda perompak? Saya harap tidak. Adakah anda imam? Adakah anda orang Lewi? Beritahu perkara sebenar. Adakah anda benar-benar fikir anda adalah orang Samaria yang Baik hati? Adakah itu mencirikan kehidupan anda semasa anda memandu di jalan raya setiap hari? Adakah anda tahu siapa anda? Awak lelaki yang dirompak dalam parit. Anda adalah orang di tepi jalan yang telah diserang oleh Syaitan. Dia telah memukul kamu dengan dosa dan kamu akan mati di sana melainkan seseorang datang dan menyelamatkan kamu. Semua perkara yang kita fikir akan menarik kita keluar dari parit seperti wang kita, kepintaran kita, ketampanan kita dan pencapaian kita akan berlalu dan meninggalkan kita di sana di dalam parit. Adakah anda tahu apa yang kami perlukan? Kami memerlukan orang Samaria. By the way, adakah anda tahu siapa sebenarnya orang Samaria dalam perumpamaan itu? Fikirkan sebentar. Siapakah yang dihina, ditolak dan dibenci siapa yang masih sampai ke bawah untuk menyelamatkan manusia yang nazak? Betul, itu Yesus.

Kunci untuk menjadi lebih seperti orang Samaria yang Baik hati itu dan untuk membuka kunci sikap belas kasihan yang baru dalam hati kita: Ia adalah melihat diri anda dalam parit mati atau mati jika Tuhan tidak menyelamatkan anda. Sekarang peguam Yahudi itu tidak dapat melihat dirinya di sana. Dia memandang orang seperti kebanyakan kita. Dia memecahkan mereka kepada dua senarai, a) mereka yang saya lebih baik daripada dan b) mereka yang lebih baik daripada saya. Senarai mereka yang lebih baik daripada saya agak pendek. Hampir setiap tinjauan pendapat Gallup menunjukkan bahawa kebanyakan semua Amerika percaya mereka akan ke syurga. Apabila ditanya mengapa jawapan nombor satu setakat ini ialah "Baiklah, saya seorang yang cukup baik." Lihat, di Amerika kita tidak fikir kita memerlukan Juruselamat, kita tidak fikir kita memerlukan salib atau darah pendamaian Kristus. Saya hanya perlu tahu bahawa saya lebih baik daripada kebanyakan orang dan saya cukup yakin dengan diri saya bahawa saya lebih baik.

Sebab kita bersusah payah menjadi jiran adalah kerana kita tidak nampak rupa kita di dalam parit itu. Kita tidak dapat memahami bahawa Tuhan melihat kita tidak berdaya, berdarah, mati, dan perlu diselamatkan. Kita tidak akan pernah mempunyai hati yang belas kasihan sehingga kita bertindak balas terhadap jantung yang berhenti berdegup untuk kita.

Simon, orang Farisi, menyuruh Yesus makan malam pada suatu malam. Simon seorang lelaki yang sesuai, dia mengadakan parti yang sesuai, dia melakukan semua perkara yang sepatutnya tetapi seorang wanita jalanan masuk. Apabila saya katakan dia seorang wanita jalanan, saya tidak bermaksud di situlah dia tinggal, maksud saya di situlah dia bekerja dan anda tahu maksud saya. Perkara pertama yang dia lakukan ialah menceroboh parti yang tidak sepatutnya. Kemudian dia melepaskan rambutnya, yang juga tidak sesuai. Dia membuat tontonan dirinya di hadapan Yesus, yang tidak wajar. Simon fikir jika lelaki ini seorang nabi, dia tidak akan bertolak ansur dengan semua ketidakwajaran ini. (Lukas 7)

Yesus mengetahui isi hatinya berkata, "Simon, Aku ingin memberitahumu suatu perumpamaan." Simon berkata, "Beritahu saya cikgu." Dia berkata, "Pernah ada dua orang dan mereka berhutang kepada seorang pemberi pinjaman wang. Seorang daripada mereka berhutang 500 dinar dan seorang daripada mereka berhutang 50 dinar. Pemberi pinjaman wang itu

mengampuni kedua-duanya. Yesus berkata, "Simon, izinkan saya bertanya kepadamu, yang mana Adakah anda fikir orang yang paling mengasihi pemberi pinjaman wang?" Simon berkata, "Baiklah, saya rasa orang itu yang paling banyak berhutang kepadanya." Yesus berkata, "Benar." Dia berkata, "Apabila saya datang ke rumahmu, Simon, kamu tidak membasuh kakiku. Tetapi dia telah membasuh kaki saya dengan air matanya. Apabila saya masuk ke rumah awak, awak tidak memberi saya ciuman (itu tanda keramahan); dia tidak berhenti mencium kaki saya. Masa saya datang rumah awak, awak tak letak minyak kat kepala saya. Dia menyiram minyak wangi ke seluruh kakiku. Dia berkata, "Simon, dia sangat menyayangi saya kerana dia telah banyak diampuni." Kemudian dia memukul Simon dengan zinger. Dia berkata, "Tetapi orang yang telah diampuni sedikit, sedikit kasih sayang." Itu sahaja!

Jika saya boleh menterjemahkannya ke dalam perumpamaan kita tentang Orang Samaria yang Baik Hati, orang yang menyangka dia tidak pernah masuk ke dalam parit mendapat sangat sedikit orang daripadanya. Jika kita pernah melihat diri kita sebagai lelaki di dalam parit, maka ini menjadi lebih daripada perumpamaan kecil yang bagus yang akan mendorong kita selama sejam selepas gereja untuk pergi melakukan sesuatu yang baik untuk seseorang. Jika kita pernah melihat diri kita di dalam parit, ini menjadi corak keseluruhan untuk kehidupan.

Terdapat tiga cara yang mengubah keseluruhan pandangan anda.

1. Anda tidak lagi melihat musuh, anda melihat mangsa musuh.
2. Tiada masalah, tetapi orang yang bermasalah.
3. Anda tidak lagi merasa kasihan lagi yang anda lihat, tetapi anda merasa belas kasihan. Kasihan melihat lelaki di dalam parit itu dan berkata, "Saya gembira bukan saya yang berada di dalam parit itu." Tetapi belas kasihan melihat ke dalam parit itu dan berkata, "Saya pernah ke sana dan saya masih boleh berada di sana sekarang kecuali atas rahmat Tuhan." Lihat, hanya apabila kita melihat diri kita sebagai lelaki di tepi jalan, kita akan menjadi menteri belas kasihan.

Tidak cukup untuk mengerutkan kening orang untuk berkata, "Keluar dan tolong. Keluar dan tolong. Keluar dan tolong." Anda boleh melakukannya, tetapi hanya untuk masa yang terhad. Tetapi apabila hati saya berubah secara radikal, mengetahui bahawa Yesus adalah orang Samaria yang menarik saya keluar dari parit, saya akan menjalani sisa hidup saya mencari tangan yang boleh saya hুলurkan. Orang-orang, anda lihat saya mendapati bahawa adalah benar bahawa tangan anda boleh melakukan beberapa perkara yang baik tanpa hati yang bertobat, bukan banyak, tetapi sedikit. Tetapi setiap kali hati benar-benar insaf tangan sentiasa membantu.

Apabila Yesus menutup cerita ini, Dia berkata, "Keluar dan ___ apa, begitu juga?" Adakah dia berkata, "Pergilah dan berdakwah juga?" "Keluar dan berfikir, begitu juga?" "Keluar menghafal, begitu juga?" Dia berkata, "Keluar dan LAKUKAN, begitu juga."

Saya mendengar cerita tentang seorang wanita tua yang terperangkap di bawah laluan bawah tanah dalam banjir kilat. Air telah naik di pintu. Dia sudah tua dan dia terlalu takut untuk keluar ke dalam air yang akan sampai ke pehanya, mungkin telah menghanyutkannya. Dia menggeletar. Seorang rakan sedang melalui jejantas dengan pacuan empat roda yang besar dan melihat ke bawah kebetulan melihatnya. Dia berhenti, meletakkannya di taman, melompat keluar dan melihat ke sana. Dia dapat melihat dia hanya membatu. Dia berkata, "Puan, boleh saya bantu?" Dan saya suka respon dia. Sambil gemetar dia berkata, "Bukan dari atas sana." Saya ingin memberitahu anda sesuatu. Tuhan tidak mahu kita membantu orang dari atas sini. Tuhan mahu kita membantu orang dalam parit kerana kita pernah ke sana.

Salah satu perkara yang kekal dalam fikiran saya hampir sepanjang saya hidup ialah adegan penghakiman dalam Matius 25. Adakah anda masih ingat perumpamaan tentang domba dan kambing? Bagaimanakah biri-biri ke kanan dan kambing ke kiri? Dia akan berkata kepada domba-domba itu, "Aku lapar dan kamu memberi Aku makan, Aku haus, kamu memberi Aku minum. Aku telanjang dan kamu memberi Aku pakaian. Aku sakit dan dalam penjara dan kamu datang menjenguk Aku." Dia akan berkata kepada kambing-kambing itu, "Akulah semuanya ini dan kamu tidak berbuat apa-apa." Kemudian Dia akan berkata kepada mereka yang di sebelah kanan, "Masuklah kamu yang diberkati Bapa," tetapi kepada mereka yang di sebelah kanan. pergi, "Pergi dari saya."

Saya tertarik dengan banyak perkara yang kita anggap sangat penting yang Dia tidak nyatakan. Dia tidak mengatakan satu perkataan pun tentang kehadiran gereja, bukan? Dia tidak bercakap sepele pun tentang doktrin. Dia tidak mengatakan satu perkataan pun tentang pakaian kami. Jangan salah faham, saya tidak mengatakan semua perkara itu tidak penting, terutamanya dua yang pertama. Jika anda mengenali saya sama sekali, anda tahu bahawa saya fikir mereka sangat penting. Perkara pertama yang saya lihat dalam Kitab Suci yang Tuhan ingin ketahui tentang setiap daripada kita ialah "Adakah kamu adalah jiran tetanggamu?" Adakah anda mempunyai hati yang telah berubah sehingga anda mencari orang untuk keluar dari parit?

Saya berharap dan berdoa agar anda melihat diri anda di mana anda berada. Anda sama ada di dalam parit atau anda pernah ke sana. Jika anda bukan seorang Kristian, anda berada di dalam parit sekarang dan anda akan mati di sana melainkan anda membiarkan Yesus menarik anda keluar. Datang dalam ketaatan kepada Injil, mengaku nama-Nya di mana semua orang dapat mendengar dan membasuh dosa-dosa anda dengan darah Yesus yang dikuburkan bersama-Nya melalui baptisan air untuk dibangkitkan kepada kehidupan baru dalam Kristus. Dosa anda akan diampuni sepenuhnya. Dia telah mengeluarkan kamu dari parit dosa. Dia juga telah menugaskan anda untuk pergi mencari penghuni parit lain. Selagi anda masih ingat di mana anda berada, anda akan menariknya keluar dari kanan dan kiri. Dengan cara itu, itulah cara kerajaan Tuhan berkembang. Amazing Grace #1275 Steve Flatt 4 Ogos 1996

Bab 4

Apa yang Harus Saya Lakukan Dengan Kristus?

Ia adalah pada awal pagi Jumaat. Yesus dipimpin oleh campuran askar dan imam yang agak aneh dari taman bernama Getsemani ke Rumah Kayafas, imam besar yang dilantik oleh Rom. Selepas beberapa waktu di sana, dia telah dialihkan kepada Annas, imam besar Yahudi yang sebenar, dan kemudian kembali kepada Kayafas lagi. Kedua-dua imam besar itu telah memutuskan bahawa orang ini mesti mati, tetapi mereka tidak mempunyai kuasa untuk melakukan itu, hanya prokurator Rom yang boleh menghukum mati seorang lelaki. Maka mereka membawa Dia kepada Pontius Pilatus. Dunia tidak akan pernah mengingati seorang gabenor Rom kecil bernama Pilatus kecuali pertemuannya dengan Yesus. Terjaga pada waktu awal, dia menyedari bahawa ini hanyalah pertengkaran kecil di kalangan orang Yahudi. Dalam proses perbualan dan perbincangannya dengan Yesus, Pilatus segera melihat bahawa orang ini tidak melakukan apa-apa kesalahan,

Sudah menjadi kebiasaan orang Rom untuk beberapa lama untuk menenangkan orang Yahudi dengan membebaskan mereka seorang tahanan tertentu semasa Paskah. "Sekarang adalah kebiasaan gabenor pada hari raya untuk membebaskan seorang tahanan yang dipilih oleh orang banyak. Pada waktu itu mereka mempunyai seorang tahanan yang terkenal, bernama Barabas. Maka setelah orang banyak itu berkumpul, Pilatus bertanya kepada mereka, 'Siapakah yang kamu kehendaki supaya Aku membebaskan kamu: Barabas, atau Yesus yang disebut Kristus?' Kerana dia tahu bahawa kerana iri hati mereka telah menyerahkan Yesus kepadanya." (Matius 27:15-18)

Kami tahu sedikit tentang Barabas. Markus dan Lukas memberitahu kita bahawa dia telah membantu memimpin pemberontakan yang gagal terhadap kerajaan Rom dan bahawa dia telah bersalah kerana membunuh. Pilatus menyangka bahawa dia menarik perhatian orang Yahudi tentang moral. Dia tahu betapa mereka sangat membenci kerajaan Rom, tetapi pastinya mereka tidak akan membenarkan pembunuhan. Memandangkan Yesus tidak bersalah atas jenayah sebenar dan hanya seminggu sebelum itu, dia cukup popular apabila dia datang ke kota dengan teriakan 'Hosana! Hosana! Pilatus menyangka bahawa pasti orang ramai akan meminta pembebasannya. Tetapi sangat terkejut dan terkejut mereka berseru, "Beri kami Barabas, berikan kami Barabas." Soalan Pilatus seterusnya yang menjadi tumpuan kajian kami. Dalam ketakutan dan kemarahan dan kebingungan, dia bertanya, 'Apa yang harus saya lakukan,

Pilatus tidak menyedarinya, tetapi dia bertanya soalan yang ditandakan lebih besar daripada dirinya, lebih besar daripada masanya. Selagi manusia masih hidup, Pilatus akan dikenang sebagai orang yang melaluinya soalan utama kehidupan ditanya. "Apakah yang harus saya perbuat dengan Yesus yang disebut Kristus?"

Perhatikan kata ganti nama diri pertama: Apa yang harus saya lakukan dengan Yesus? Terdapat sangat sedikit perkara dalam hidup yang tidak dapat dielakkan. Pepatah lama berkata, "Kematian dan cukai adalah satu-satunya perkara." Tidak, itu tidak betul, terdapat beberapa lagi yang berharga dan Yesus adalah salah seorang daripada mereka. Selama 2,000 tahun, dia telah menjadi watak utama dalam sejarah manusia dan kerana Yesus berada di tengah-tengah alam semesta, dia adalah teras dalam agenda setiap manusia. Satu kebenaran tentang Yesus Kristus yang semua orang bersetuju ialah ini: Dia tidak boleh diabaikan. Ketika berabad-abad berlalu, manusia telah menjawabnya dengan kasih sayang, ada yang menghina, ada yang mencemuh, yang lain dengan penghinaan, ada yang hairan, ada yang menafikan dan ada yang dengan kasih sayang, tetapi semuanya telah menjawab. Biografi Yesus ditutup dengan kata-kata ini, dia berkata, "Lihat, Aku menyertai kamu sentiasa sampai ke akhir zaman."

Yesus Kristus masih hidup. Dia bukan rekaan beberapa khayalan atau hasil cerita dongeng. Dia bukan sekadar orang sejarah. Dia bukanlah pengasas mengejutkan salah satu agama besar dunia. Dia masih hidup. Dia hanya di rumah di sini seperti dia di Kapernaum. Dia adalah sama semalam, hari ini, dan selama-lamanya. Jika anda membiarkan perkara itu tenggelam, maka soalan yang ditanya Pilatus bertahun-tahun yang lalu adalah sama penting dan sama pentingnya hari ini seperti dahulu.

Persoalan sama ada Yesus akan hidup atau mati adalah lebih daripada perkara yang membimbangkan bagi Sanhedrin Yahudi atau prokurator Rom. Tidak, persoalan sama ada Yesus mesti hidup atau mati terjawab dalam hati, fikiran, setiap lelaki dan setiap wanita. Apakah yang akan anda lakukan dengan Yesus ini yang dipanggil Kristus? Anda boleh melihat adegan Penyaliban itu dan anda boleh melihat pilihan khusus dalam kehidupan dan pada wajah hos watak di sana. Izinkan saya berkongsi dengan anda empat daripada pilihan tersebut.

1. Pilih kebenaran atau tradisi.

Kebenaran atau tradisi adalah isu yang dihadapi oleh ketua imam dan orang Farisi. Sebenarnya, isu ini adalah sebab utama berlakunya salib. Orang Yahudi telah mencari Mesias selama berabad-abad. Ia telah dinubuatkan sepanjang jalan melalui Perjanjian Lama. Setiap hari beribu-ribu keluarga Yahudi berdoa untuk kedatangan Mesias tetapi mereka menyangka dia akan menjadi seorang jenius tentera dan kerajaan yang hebat. Mereka sedang mencari Musa yang baru atau Yosua atau Daud. Mereka sedang mencari seseorang yang kuat, seorang genius tentera di atas kuda putih di belakang kereta kuda. Dia akan memimpin pasukan besar untuk menakluki orang Rom. Dalam erti kata lain, mereka mencari apa yang mereka mahu, bukan apa yang telah diisytiharkan oleh Tuhan.

Jadi pada kegenapan masa Mesias datang dan dia tidak seperti yang mereka harapkan. Dilahirkan di gerai haiwan tidak ada aroma royalti, tiada hubungan politik, tiada silsilah atau tiada latihan formal. Mengapa dia bukan orang Yudea, dia berasal dari Galilea. Rakan-rakan terdekatnya berbau ikan dan dia berkawan dengan pemungut cukai dan pelacur. Orang ramai menyayanginya. Mereka mengasihi dia kerana dia mengasihi mereka dan kerana dia bercakap kebenaran yang mudah. Dia adalah kebenaran tetapi "kuasa yang ada" diharapkan tradisi. Mengganggu tradisi adalah sentiasa melayan salib.

Dalam Matius 15 pada permulaan bab itu, Yesus mengutuk tradisi kecil mereka yang telah mereka tetapkan supaya orang Yahudi telah mengabaikan penjagaan ibu bapa mereka sendiri dengan mencagarkan harta pusaka mereka kepada kuil. Menyimpulkan dalam ayat 6 beberapa pernyataan pedas, "kamu telah mensia-siakan firman Tuhan dengan tradisi-tradisi kecilmu yang kecil." Dalam Matius 23, dia memanggil ketua imam dan orang Farisi sebagai kubur bercat putih "kamu semua dicat di luar, tetapi di dalam kamu penuh dengan tulang orang mati."

Kebenaran atau tradisi, ia adalah isu abadi, pilihan abadi. Orang Farisi mencari apa yang mereka kehendaki, bukan apa yang Tuhan nyatakan dan begitu juga dengan kita. Selama berabad-abad, denominasi, mazhab, kultus dan kumpulan serta pemimpin mereka telah melukis gambar Yesus yang mempunyai sedikit persamaan dengan Anak Tuhan yang sebenar. Dalam tempoh yang sama, berjuta-juta orang yang tidak pernah membaca Alkitab memberitahu anda "Baiklah idea saya tentang Tuhan adalah..." atau "Saya sentiasa menganggap Yesus sebagai..." Satu lagi cara untuk memilih tradisi daripada kebenaran. Dengarkan saya. Tuhan tidak memuliakan persepsi. Jika dia melakukannya, orang Farisi akan baik-baik saja. Apa yang Tuhan muliakan adalah kebenaran.

Apa yang akan anda lakukan dengan Yesus yang sebenar? Adakah anda akan menjadikan dia seperti yang anda mahukan? Atau, adakah anda akan membentuk hidup anda kepada siapa dia?

2. Pilihan Kristus atau orang ramai?

Ini adalah pilihan yang secara khusus dihadapi Peter. Sungguh ironis bahawa penyaliban Yesus didorong oleh orang ramai yang marah, kumpulan yang tidak masuk akal. Sungguh ironis kerana sepanjang pelayanannya, Yesus sangat popular di kalangan orang ramai. Khutbah di Bukit, sebab dia berada di atas gunung adalah kerana dia memerlukan amfiteater itu untuk dapat mengisytiharkan mesejnya kepada sekumpulan besar orang. (Matius 5-7) Yesus mengambil segenggam makanan dan memberi makan kepada 5,000 lelaki serta wanita dan kanak-kanak. (Matius 14) Zakheus naik ke atas pokok kerana dia tidak dapat melihat, orang ramai terlalu ramai. (Lukas) Hanya tujuh hari sebelum itu apabila dia datang ke Yerusalem mereka meletakkan daun kurma di jalannya sambil berseru "Hosana kepada Anak Tuhan." Sebenarnya kerana orang ramai itulah Yesus hidup selama dia hidup.

Kira-kira dua pertiga daripada perjalanan melalui pelayanannya "orang Farisi berkata seorang kepada yang lain, 'Lihat, ini tidak membawa kita ke mana-mana. Lihatlah seluruh dunia telah mengikuti dia!'" (Yohanes 12:19) Banyak kali dalam Injil, orang ramai telah bersedia untuk menobatkan dia raja. Tetapi Yesus tidak akan pernah dimahkotai oleh orang ramai. Dia sama ada bertakhta atau diturunkan takhta dalam hati setiap individu.

Adakah anda masih ingat bagaimana Petrus mengikuti dari jauh selepas Yesus ditangkap? Dia berdiri di tepi unggun api yang memanaskan dirinya dan tiga kali berbeza dia menafikan mengenal Tuhan. Kenapa begitu? Ia soalan bodoh, bukan? Ia tidak memerlukan saintis roket untuk memikirkannya. Ia bukan kedudukan politik yang betul pada masa itu. Mungkin ada salib keempat di atas bukit yang dipanggil Kalvari. Sekurang-kurangnya ia akan membawa pasti pukulan yang teruk,

Kristus atau orang ramai? Peter membawa orang ramai.

Selepas Kebangkitan, selepas Yesus melihatnya secara bersemuka dan memberitahunya betapa Dia mengasihinya, selepas Yesus mengampuninya, selepas Pentakosta tujuh minggu kemudian, selepas kedatangan Roh Kudus dan selepas kedatangan gerejanya, Petrus yang sama adalah kuasa untuk agama Kristian, dia dipanggil di hadapan pemimpin yang sama. Dia diancam dengan nyawanya sendiri dan mereka berkata, "Petrus, apa yang akan kamu lakukan?" Kesimpulannya dia mendapat soalan yang sama sekali lagi. Kristus atau orang ramai? Untuk kreditnya, kali ini Peter memandang mereka tepat di mata dan jika anda akan membenarkan parafrasa, dia berkata, "Saya akan mengambil Kristus, terima kasih." (Kisah 4-5)

Setiap hari anda menghadapi soalan yang sama dan begitu juga saya. Orang ramai sangat berubah-ubah. Kami mengatakan Amerika adalah negara Kristian. Itu tidak mengandaikan bahawa majoriti rakyat Amerika pernah beragama Kristian, tetapi etika Judeo-Kristian adalah segala-galanya yang diperjuangkan, dikagumi dan dihargai oleh negara ini. Hari ini, secara terang-terangan, menjadi seorang Kristian pada umumnya dilihat sebagai tidak keren, jahil dan tidak betul dari segi politik. Satu-satunya perkara yang masyarakat kita tidak bertolak ansur adalah untuk seseorang yang percaya ada perkara seperti kebenaran mutlak. Adalah tidak boleh diterima sama sekali bagi seseorang untuk berdiri dan berkata "Saya bersetuju dengan Yesus bahawa dia adalah jalan, kebenaran dan kehidupan. Tidak, anda tidak boleh ke syurga dengan cara lain, hanya dengan Dia." Bagaimana dengan anda? Adakah anda garam dan terang kepada dunia yang hampir mati? Atau, adakah anda memilih seperti Peter untuk berdiri di tepi unggun api kecil anda sendiri,

3. Hati nurani atau Caesar?

Pilatus tahu bahawa orang ini tidak bersalah, pastinya tidak bersalah daripada sebarang kesalahan yang akan mewajibkan hukuman mati. Oleh itu, apabila dihujani dengan tuduhan mengenai orang ini sebagai pengkhianat, Pilatus memanggil dia masuk dan bertanya kepada Yesus, "Adakah Engkau seorang Raja?" Yesus memandang dengan tenang dan berkata, "Kamu telah mengatakannya betul, tetapi kerajaan-Ku bukan dari dunia ini." Selepas perbualan mereka, Pilatus tahu Yesus bukan pemberontak. Dia bukan pemberontak atau fanatik. Dia tertanya-tanya mengapa lelaki ini muncul di hadapannya pada mulanya.

Matius memberi kita nota kurungan dengan merakam "semasa Pilatus duduk di kerusi hakimnya, isterinya menghantar mesej ini kepadanya, 'Jangan ada kaitan dengan orang yang tidak bersalah itu kerana hari ini saya telah mengalami banyak penderitaan dalam mimpi kerana dia.'" (Matius 26:19) Maka Pilatus membuat keputusan, keputusan awal untuk membebaskannya. Semasa orang Yahudi melihat keputusan itu berlaku dan rancangan mereka digagalkan, rasul Yohanes mencatatkan jawapan mereka. "Sejak itu, Pilatus cuba membebaskan Yesus, tetapi orang Yahudi terus berteriak, 'Jika kamu melepaskan orang ini, kamu bukan kawan Kaisar. Sesiapa yang mengaku dirinya raja menentang Kaisar'" (Yohanes 19:12).) BAM! Adakah anda tahu apa itu? Itulah bunyi pintu menghempas Yesus. Itulah bunyi pukulan yang menentukan.

Selama lebih seperempat abad Yudea telah menjadi medan ujian untuk kepimpinan masa depan di Rom. Seperti kata lagu lama, "Jika anda boleh membuatnya di sana, anda boleh membuatnya di mana-mana sahaja." Jika seorang prokurator Rom boleh tinggal di sana tiga atau empat tahun dan menenangkan orang Yahudi dan mendiamkan semua perkara, dia akan kembali ke Rom untuk promosi politik. Jika dia tidak dapat ke sana, dia hanya merayau ke dalam kegelapan. Apabila Pilatus mendengar perkataan itu, "Jika kamu kawan orang ini, kamu bukan kawan Kaisar." Dia segera dapat membayangkan perkataan kembali kepada Kaisar bahawa di sini adalah seorang lelaki, Pilatus, yang menentang kumpulan yang merupakan cabang orang Yahudi, seseorang yang menyebabkan pemberontakan; mungkin ia akan menjadi banyak masalah. Pilatus berkata, "Apakah itu, hati nurani atau Kaisar?" Dia memilih Caesar.

Kami mempunyai pilihan yang sama. Caesar kita ialah kuasa, kuasa atau pengaruh itu, yang persetujuannya kita fikir kita amat perlukan. Mungkin bos anda di tempat kerja yang memegang kenaikan pangkat dan kenaikan pangkat dalam satu tangan dan slip merah jambu di tangan yang lain meminta anda berkompromi dengan integriti anda. VIP yang kami fikir mesti ada dan berjuta-juta kali setiap hari integriti terjejas, sabitan dicalirkan dan kadangkala buku poket dihargai. Caesar dilayan, dan Kristus disalibkan.

4. Penyerahan atau diri.

Mari kita lihat satu lagi watak dalam drama penyaliban, seorang lelaki bernama Yudas Iskariot. Saya percaya di dalam hatinya kita dapati perjuangan dan keputusan asas kehidupan. Saya yakin bahawa ramai orang mempunyai tanggapan yang salah tentang siapa Yudas. Kebanyakan kita membayangkan dia secara total dan berterusan sebagai penjahat jahat yang memakai topi hitam, menutup mukanya dengan jubah, bersembunyi di bawah bayang-bayang dan hanyalah lambang kejahatan sepanjang hidupnya. Saya tidak percaya itu benar. Saya percaya bahawa apabila Yesus keluar untuk mencari 12 lelaki, 12 rasul, dia memilih lelaki terbaik yang boleh ditemuinya dan Yudas adalah salah seorang daripada mereka.

Berpendidikan dan seorang Yudea, dia mungkin yang paling layak dan paling bersedia daripada 12. Tidak, nasib Yudas dan reputasinya timbul sebagai hasil daripada keputusan yang salah dalam perjuangan abadi, pilihan kedaulatan, pilihan ke atas siapa yang memerintah. Tuhan atau diri sendiri.

Seiring berjalannya waktu, Yudas menjadi saksi yang terkejut akan hasil perbuatannya. Ketika dia mendengar lolongan marah kumpulan lynch ini, hatinya mula hancur. Saya tidak fikir dia tawar-menawar di atas salib. Jadi semasa Yesus dibawa ke atas bukit itu; panik dia berusaha untuk membatalkan perjanjian itu dengan memulangkan wang darah. Dia berlari dan melemparkannya ke kaki ketua imam. Dalam kemunafikan mereka, mereka yang membayarnya tidak akan mengambilnya kembali. Diserang oleh hati nurani yang terluka, dia tersilap berusaha untuk membatalkan perbuatan itu dengan berpaling kepada tali gantung.

Beritahu saya, pernahkah anda berhenti untuk berfikir jika Yudas tidak dapat hidup tanpa Kristus, mengapa dia tidak memilih untuk hidup untuknya? Jawapannya mudah sahaja. Dia tidak berniat untuk hidup tanpa Yesus. Dia mahu mengambilnya, tetapi tidak terlalu serius. Dia mahu mengekalkan Yesus dan tidak kehilangan apa-apa, malah mendapat 30 keping perak. Dia bersedia mengikut Yesus, tetapi mengikut syaratnya sendiri, ia bersyarat. Dia mahu jalan tengah itu. Yudas berusaha untuk berpaut kepada Kristus dengan satu tangan dan 30 keping perak di tangan yang lain. Pilihan itu masih ada. Tuhan atau diri sendiri? Salah seorang daripada mereka perlu disalib.

Paulus berkata apa yang menjadi inti dari keseluruhan mesej Injil, "Aku telah disalibkan bersama-sama dengan Kristus, tetapi aku hidup, tetapi bukan aku, melainkan Kristus yang hidup di dalam aku." (Galatia 2:20) Anda boleh mengaku dan dibaptis, tetapi sehingga anda membuat keputusan dalam hati anda untuk menyalibkan diri dan membiarkan Kristus memerintah, anda tidak akan mengetahui kegembiraan dan buah Kekristianan.

Adakah anda tahu siapa orang yang paling sengsara di dunia? Semasa membesar, saya selalu diberitahu bahawa ia adalah orang-orang yang berdosa, mereka yang berada di luar sana menjalani kehidupan yang tidak senonoh, berpesta dan bersenang-senang. Tetapi mereka bukanlah orang yang paling sengsara di dunia. Jangan salah faham. Akhirnya apa yang mereka libatkan akan mengejar mereka. Ia adalah kehidupan kosong yang membawa kepada kekosongan. Ia membawa kepada penolakan dan kekecewaan total. Tetapi mereka bukanlah orang yang paling sengsara di dunia. Orang yang paling sengsara di dunia adalah orang-orang seperti Yudas yang berdiri di tengah-tengah itu dan cuba berpegang pada salib di satu tangan dan dunia dengan yang lain. Dengan mengangkangi jurang itu, yang tiada siapa boleh mengangkang, mereka sentiasa terkoyak di dalam. Penyerahan diri atau diri sendiri, itulah yang perlu anda jawab apabila anda menghadapi soalan,

Bukankah ia menakjubkan? Pilatus menanyakan soalan itu hampir 2,000 tahun yang lalu tetapi ia masih bergema selama bertahun-tahun. Pilihan asas, kebenaran atau tradisi, Kristus atau orang ramai, hati nurani atau Caesar dan penyerahan atau diri semuanya masih ada. Apakah keputusan anda? Apakah yang akan kamu lakukan dengan Yesus ini yang dipanggil Kristus?

Malangnya, apabila orang ramai mendengar soalan itu, mereka di bawah pimpinan ketua imam dan orang Farisi, mula melaungkan "Salibkan Dia, salibkan Dia, salibkan Dia!" Saya harap respon anda berbeza. Yesus berkata dalam Matius 10:32, "Barangsiapa mengaku Aku di hadapan manusia, Aku juga akan mengaku di hadapan Bapa." Dia berkata dalam Markus 16:16, "Barangsiapa percaya dan dibaptis akan diselamatkan, barangsiapa tidak percaya akan dihukum."

Hari ini, soalan yang paling penting adalah di hadapan anda. "Apakah yang akan kamu lakukan dengan Yesus yang disebut Kristus?" Jika anda tidak pernah menjawabnya dalam erti kata yang lebih besar, jika anda tidak pernah berkata, "Saya tahu dia adalah Anak Tuhan, saya akan mengaku itu, saya akan mengaku sekarang, maka inilah masanya. Saya mahu untuk dibaptiskan, secara simbolik menguburkan diri saya yang berdosa lama ke dalam kubur yang berair untuk dibangkitkan untuk berjalan dalam kehidupan yang baru." Saya harap jawapan anda tidak akan menjadi seperti orang ramai dengan mengatakan "salib dia lagi. Salib dia lagi."

Anda yang telah menyerahkan hidup anda kepada Kristus, adakah anda akan meneliti empat pilihan asas yang terkandung dalam soalan itu? Adakah anda akan melihat jauh ke dalam hati anda dan bertanya kepada diri sendiri adakah saya melukis gambar Yesus yang saya inginkan atau adakah saya mengikut kebenaran? Adakah saya benar-benar mendengar panggilan siren orang ramai atau saya berdiri teguh dalam dunia yang hampir mati yang memerlukan seseorang yang akan berdiri? Tanya diri anda soalan, adakah hati nurani saya membawa saya atau saya tunduk di hadapan Caesar di suatu tempat? Akhirnya, adakah saya telah berserah kepadanya? Atau, adakah anda benar-benar memanggil gambar anda sendiri. Adakah anda pernah setia dalam Kristus tetapi kini perlu berkomitmen semula, untuk meminta Tuhan mengampuni anda sekali lagi sebagaimana yang Dia sanggup lakukan dan menerima kekuatan daripada salib itu untuk bangkit dan berjalan semula

Bab 5

Di Mana Kepala Kapak Jatuh?

Pada pandangan pertama soalan ini mungkin tidak dianggap sebagai salah satu soalan terbesar yang pernah ditanya atau sebarang kepentingan atau implikasi kepada kehidupan anda. Tetapi apabila kita selesai, mungkin, anda akan melihat beberapa perkara yang sangat penting dalam perjalanan anda dengan Tuhan.

Elisa adalah nabi besar di Israel, pengganti mentornya, Elia. Elisa telah memulakan sekolah untuk nabi masa depan. Ia telah berkembang ke tahap bahawa kemudahan mereka sekarang terlalu kecil. Jadi mereka telah pergi ke tapak baharu dan mula membersihkan tanah untuk kemudahan baharu itu.

"Berkatalah rombongan para nabi kepada Elisa: Lihatlah, tempat kami bertemu dengan engkau terlalu kecil bagi kami. Marilah kita pergi ke sungai Yordan, di mana masing-masing kita boleh mendapatkan sebuah tiang, dan marilah kita membangun sebuah tempat di sana untuk kita untuk hidup.' Dan dia berkata, 'Pergilah.' Kemudian salah seorang daripada mereka berkata, 'Tidakkah kamu boleh ikut dengan hamba-hamba kamu?' Jawab Elisa: "Aku mau. Dan dia pergi bersama-sama mereka. Mereka pergi ke sungai Yordan dan mulai menebang pohon. Ketika salah seorang dari mereka sedang menebang pohon, kepala kapak besi itu jatuh ke dalam air, "Oh, tuanku. ', dia menjerit,' ia dipinjam!' Lelaki Tuhan itu bertanya, 'Di manakah ia jatuh?' Apabila dia menunjukkan kepadanya tempat itu, Elisa memotong sebatang kayu dan melemparkannya ke sana, dan membuat besi itu terapung. 'Angkatlah,' katanya. Lalu orang itu mengulurkan tangannya dan mengambilnya." (2 Raja 6:1-6)

Kebanyakan daripada kita tidak menghabiskan banyak masa sebagai pembalok, tetapi anda boleh membayangkan pemandangan itu. Kebanyakan lelaki telah mengendalikan kapak pada satu masa atau yang lain dan anda tahu bahawa daya sentripetal daripada mengayunkan kapak itu berulang kali akhirnya melonggarkan kepala kapak. Oleh itu, semasa penebang kayu seminarian muda ini mula menghayun, dengan satu ayunan, kepala kapak terlepas sehingga ia terbang dari pemegangnya dan ke dalam sungai. Ia adalah kisah yang mudah, dan di dalamnya nabi bertanya soalan yang sangat mudah. Dalam ayat enam, dia bertanya, "Di manakah kepala kapak itu jatuh?"

Daripada soalan itu, saya ingin membuat aplikasi rohani. Banyak lagi yang boleh dipelajari daripada fakta bahawa suatu hari dahulu, dia membuat sekeping besi terapung. Tuhan yang menciptakan trilion galaksi dan yang meletakkan segala-galanya di atas muka bumi ini, yang datang ke bumi ini dalam bentuk Anak-Nya, yang menyembuhkan orang sakit dan menyembuhkan orang kusta, yang membuat orang lumpuh berjalan, Tuhan yang akan kembali lagi dan mencairkan semua ciptaan dalam api yang berapi-api, tidak perlu bersusah payah untuk menunjukkan kepada saya bahawa sekeping besi seberat lima paun boleh terapung. Tidak, saya rasa kepala kapak ini bermaksud sesuatu.

Kepala kapak melambangkan KUASA YANG ALLAH MAHU MENYALURKAN HIDUP ANDA. Dengan kata lain, kepala kapak mewakili alat yang Tuhan letakkan di tangan anda untuk melakukan kerja-Nya dengan berkesan. Penebang kayu seminarian muda ini, seperti orang Kristian hari ini, menggunakan kehadirannya dan usahanya untuk melakukan sesuatu yang berfaedah bagi Tuhan. Tetapi dia mendapati bahawa tanpa kepala kapak, kehadiran dan usaha tidak mencukupi. Anda tidak menebang pokok tanpa kepala kapak berada di tempat dan tajam. Saya fikir pelajaran ini akan menarik perhatian ramai orang hari ini.

Fakta bahawa anda membaca pelajaran ini menunjukkan di mana minat dan usaha anda. Tetapi berapa banyak pokok yang anda tebang untuk Tuhan? Sejauh manakah anda produktif dalam kehidupan Kristian anda? Sejauh manakah anda berpuas hati sekarang dengan hasil kerja anda? Lihat ramai orang Kristian seperti pelajar muda ini. Mereka telah kehilangan kepala kapak mereka. Mereka bukan apa yang mereka boleh jadi. Mereka bukan yang sepatutnya. Dalam banyak kes, mereka tidak lagi seperti dahulu. Terdapat banyak usaha yang dikeluarkan, tetapi buah yang sedikit itu diterima. Oh, mereka masih bergerak, masih berayun dan berayun dan menghayun dan menggosok siku dengan penebang kayu yang sebenar. Mereka bercakap tentang hari-hari apabila pokok tumbang. Itu adalah sesuatu, tetapi tidak banyak pokok yang tumbang untuk mereka sekarang. Tiada buah, tiada kuasa, tiada kegembiraan, mereka telah kehilangan kepala kapak.

Ia mengingatkan saya kepada kisah yang saya dengar tentang seorang pembalok muda yang pergi ke kem sebagai seorang pemula. Hari pertama, dia telah bersedia, bersedia dan gung ho apabila dia keluar. Sepanjang hari bekerja di barat laut besar

dan pada penghujung hari dia telah menebang 20 pokok besar. Apabila dia kembali ke perkhemahan di sekitar unggun api itu, dia membual tentang betapa baiknya dia melakukannya. Salah seorang penebang kayu veteran memeluknya dan berkata, "Anda tahu saya percaya 20 mungkin merupakan rekod hari pertama untuk seorang rookie." Dia menyambung "Lelaki teratas di sekitar sini melakukan 30 pokok sehari. Anda teruskan, saya percaya dalam tempoh yang singkat, anda akan berada di sana." Keesokan harinya, pembalok baru yang ingin menarik perhatian, bangun 15 minit lebih awal, dia memotong 15 minit waktu makan tengah harinya, dia menumbuk dan memalu dan menggergaji. Akhirnya, apabila dia selesai pada penghujung hari, hanya 18 pokok telah ditebang. Dia agak tertekan. Dia berkata, "Saya akan bangun 30 minit lebih awal esok, saya akan bekerja sepanjang waktu makan tengah hari saya." Hari ketiga, hanya 16 pokok tumbang. Menjelang akhir minggu, dia turun kepada kira-kira sedozen. Sambil menelan rasa bangganya, dia memasuki kem dan bercakap dengan pembalok veteran itu dan berkata, "Saya tidak faham." Dia berkata, "Semakin keras saya mencuba, semakin banyak halangan yang saya dapat." Pembalok veteran itu bertanya, "Adakah anda meluangkan masa untuk mengasah kepala kapak anda?" Pemuda itu mendongak, membulatkan matanya, mengeluh dan berkata, "Tidak. Saya tidak mengambil masa untuk mengasah kepala kapak kerana saya mempunyai banyak perkara yang perlu dilakukan." " Hari ketiga, hanya 16 pokok yang tumbang. Pada penghujung minggu, dia telah turun kepada kira-kira sedozen. Menelan rasa bangganya, dia memasuki kem dan dia bercakap dengan pembalok veteran itu dan berkata, "Saya tidak faham." Dia berkata, "Semakin keras saya mencuba, semakin menjadi halangan yang saya dapat." Penebang kayu veteran itu bertanya, "Adakah anda meluangkan masa untuk mengasah kepala kapak anda?" Pemuda itu mendongak, membelalakkan matanya, mengeluh dan berkata, "Tidak. Saya tidak mengambil masa untuk mengasah kepala kapak kerana saya mempunyai banyak perkara yang perlu dilakukan." " Hari ketiga, hanya 16 pokok yang tumbang. Pada penghujung minggu, dia telah turun kepada kira-kira sedozen. Menelan rasa bangganya, dia memasuki kem dan dia bercakap dengan pembalok veteran itu dan berkata, "Saya tidak faham." Dia berkata, "Semakin keras saya mencuba, semakin menjadi halangan yang saya dapat." Penebang kayu veteran itu bertanya, "Adakah anda meluangkan masa untuk mengasah kepala kapak anda?" Pemuda itu mendongak, membelalakkan matanya, mengeluh dan berkata, "Tidak. Saya tidak mengambil masa untuk mengasah kepala kapak kerana saya mempunyai banyak perkara yang perlu dilakukan." " Penebang kayu veteran itu bertanya, "Adakah anda meluangkan masa untuk mengasah kepala kapak anda?" Pemuda itu mendongak, membulatkan matanya, mengeluh dan berkata, "Tidak. Saya tidak mengambil masa untuk mengasah kepala kapak kerana saya mempunyai banyak perkara yang perlu dilakukan." " Penebang kayu veteran itu bertanya, "Adakah anda meluangkan masa untuk mengasah kepala kapak anda?" Pemuda itu mendongak, membulatkan matanya, mengeluh dan berkata, "Tidak. Saya tidak mengambil masa untuk mengasah kepala kapak kerana saya mempunyai banyak perkara yang perlu dilakukan."

Orang-orang, saya percaya jika Tuhan bersandar sekarang dan membisikkan sesuatu ke dalam kebanyakan telinga kita, sesuatu yang akan dibisikkan-Nya di telinga para pengkhotbah, penatua, diaken, guru sekolah Alkitab, penasihat dan pekerja pelayanan, Dia akan berbisik, kamu meluangkan masa untuk mengasah kepala kapak kamu?" Dia mungkin bertanya, "Adakah anda mengambil masa untuk melihat sama ada ia masih ada?" Adakah kita hanya terus berayun dan berayun dan berayun dan tertanya-tanya mengapa kita tidak sampai ke mana-mana.

Lihat jika kita telah kehilangan kepala kapak atau jika kapak telah menjadi kusam, kerja kita menjadi sangat sukar kerana ia tidak direka untuk menjadi seperti itu. Jika anda telah kehilangan kepala kapak, kegembiraan berbuah untuk Tuhan surut. Kehidupan solat anda menjadi jumud. Kesungguhan, kesungguhan itu hilang. Kegembiraan berada di dalam Kristus, yang sepatutnya menjadi seperti mata air yang menggelegak di dalam diri kita, hanya mengering. Kami tidak nampak buah.

Saya terfikir tentang kisah lain yang saya baca suatu ketika dahulu di sebuah universiti di barat laut. Ia melibatkan penebang kayu juga, ia adalah kajian tentang motivasi. Jabatan psikologi mengambil dua kumpulan pembalok. Mereka membayar satu kumpulan lelaki dengan harga yang sama yang mereka telah buat, gaji yang sama, untuk melakukan apa yang selalu mereka lakukan—tebang sahaja pokok. Kumpulan kedua diberitahu "Kami mahu anda menggunakan tepi rata, tepi tumpul kapak tetapi kami akan membayar anda dua kali ganda gaji biasa anda. Kami hanya mahu anda menumbuknya ke atas pokok, teruskan sahaja. Lakukan seperti yang selagi anda mahu; kami akan membayar anda gaji dua kali ganda." Kumpulan ujian yang menggunakan tepi tumpul kapak telah berhenti dalam masa setengah hari. Ketika pembalok terakhir dari kumpulan ujian itu sedang berjalan pergi, dia menggelengkan kepalanya. Dalam wawancara keluaranya dia berkata, "Wang, atau tiada wang, ini tidak menyeronokkan. Apabila saya mengayunkan kapak, saya perlu melihat kerepek itu terbang." Ramai daripada kita menjadi letih dan letih dan letih malah bosan kerana kita mengayunkan kapak, tetapi kita tidak melihat kerepek itu terbang. Tiada buah, tidak. hasil, tiada kegembiraan.

Beberapa pemerhatian mudah dari kisah kepala kapak

1. Kepala kapak itu dipinjam.

Ia bukan hak milik orang yang menggunakannya. "Ketika salah seorang daripada mereka menebang pokok, kepala kapak

besi itu jatuh ke dalam air, 'Oh, tuanku,' dia berteriak, 'itu telah dipinjam!'" (2 Raja-raja 6:5) Apa yang perlu kita fahami bahawa kepala kapak rohani, kecanggihan yang Tuhan mahu kita miliki, adalah kuasa yang kita miliki untuk melayani orang lain dengan gembira, kuasa yang akan kita miliki untuk mengajar orang lain untuk berkongsi iman kita dengan Kristus, kuasa yang akan Tuhan berikan. berikan kami untuk mengatasi godaan dan kuasa yang akan kami miliki untuk memimpin keluarga kami dengan cara yang benar. Ia bukan kuasa peribadi. Ia adalah kuasa yang diberikan Tuhan. Ia dipinjam dalam erti kata. Anda tidak menggunakan kuasa ini melalui psikologi atau membinanya melalui kemahuan anda sendiri. Ia adalah kuasa ilahi yang datang daripada Yesus Kristus dan roh-Nya yang hidup dalam diri anda. Ia adalah anugerah dari Tuhan. Ini bukan kuasa awak atau kuasa saya, ini kuasa Tuhan.

Beberapa orang Yahudi telah pulang ke Israel dari tawanan Babylon dengan keinginan untuk membina semula kuil mereka. Sama seperti kebanyakan kita, mereka bermula, meletakkan asas dan kemudian mereka letih. Mereka kehilangan kepala kapak. Selama 16 tahun, tidak ada satu pun batu yang dibalikkan kerana mereka meninggalkan asas itu di tempatnya. Zakharia adalah seorang nabi yang dihantar pulang apabila orang Yahudi telah dibebaskan dari tawanan Babylon. Dia berkata, "Kita tidak boleh berhenti dengan asas, mari kita mula membina kuil." Orang ramai semua berkecil hati berkata, "Sukar untuk membina asas itu. Kami tidak fikir kami boleh membina seluruh kuil." Tuhan memberitahu Zakharia "Maka Tuhan berfirman kepadaku ... 'Bukan dengan keperkasaan dan bukan dengan kekuatan, tetapi dengan roh-Ku,' firman Tuhan Yang Mahakuasa." (Zakharia 4:6) Tuhan memberitahu Zakharia, lenganmu tidak cukup kuat, fikiran anda tidak cukup cerdik, hati anda tidak cukup berani dan rancangan anda tidak cukup baik. Jika kuil itu dibina semula, itu adalah kerana Roh-Ku menyebabkan ia berlaku.

Roh Tuhan adalah mata kapak yang tajam dan tajam. Itu bezanya. Kuasa yang anda ada untuk menentang godaan, untuk berkongsi kepercayaan anda atau untuk mempengaruhi keluarga anda untuk Kristus, ia bukan kuasa yang dicipta oleh tenaga anda sendiri, ia adalah anugerah yang anda terima apabila anda datang kepada Kristus. Ia adalah kuasa yang dipinjam. Jangan berani melupakannya, mengabaikannya atau kehilangannya. Jika kita kehilangannya cuba untuk mengambil alih dunia ini tanpa kuasa Tuhan melalui Roh Kudus-Nya, ia seperti cuba menebang kayu merah yang besar dengan memukulnya dengan pemegang kapak. Anda tidak ke mana-mana dengan cepat. Ia adalah kuasa yang dipinjam.

2. Kepala kapak hilang.

Semasa dia bekerja, kepala kapak terlepas dari pemegangnya dan jatuh ke dalam air. Ia telah hilang. Di manakah kita kehilangan kepala kapak rohani kita dalam perjalanan kita dengan Tuhan? Adakah sesiapa pernah kehilangannya dalam air duniawi? Adakah sesiapa menghayunkannya di sungai ritual? Adakah sesiapa kehilangan kepala kapak anda dalam aliran kritikan? Adakah ia terbang ke dalam kolam tanpa solat, atau aliran sekularisme? Adakah kepala kapak anda dalam paya kepuasan diri? Ia boleh pergi ke mana-mana tempat. Tetapi jika kita telah kehilangannya, apa yang akan kita lakukan? Tidak ada yang lebih menyedihkan daripada kehilangan kuasa yang Allah mahu hambanya miliki. Kepala kapak hilang.

3. Terdapat kebimbangan mengenai kehilangannya.

Sebaik sahaja dia menyedari bahawa ia telah hilang, pembantu Elisa berteriak, 'Oh, tuanku.'" Dia berasa sedih. Saya memberanikan diri untuk mengatakan bahawa tidak ada seorang pun daripada kita yang tidak pernah berjalan dengan Tuhan pada satu masa atau yang lain untuk mencari kepala kapak mereka. Ada kalanya kita perlu berhenti dan menyemak semula keutamaan kita. Apabila kita menyedari sesuatu yang hilang, kita perlu bertaubat dan kita perlu bermula semula. Jika anda tidak pernah melakukannya, saya cadangkan anda mula mencari kepala kapak anda kerana anda telah kehilangannya dan tidak mengetahuinya. Anda lihat ada kebimbangan apabila ia hilang. Saya berasa teruja kerana orang ini sangat terganggu kerana kehilangannya.

Terlalu banyak kali kita menjalani ritual keagamaan, melalui aktiviti dan berkata perkara yang betul, bertindak dengan cara yang betul, kita telah mendapatnya dengan sangat rendah dan kita tidak menyedari bahawa kita telah kehilangan kepala kapak. Kita tidak mengharapkan sesuatu yang hebat daripada Tuhan dan kita tidak meminta sesuatu yang hebat daripadanya. Jika perkara terbesar yang kita minta daripada Tuhan adalah untuk memberkati makanan kita, maka ada kemungkinan bagi kita untuk menjalani kehidupan dan kehilangan kuasa itu dan tidak menyedarinya.

Bukan apa yang dilakukan untuk Tuhan yang penting hampir sama seperti apa yang dilakukan oleh Tuhan melalui kita. Saya rasa kita sering merindui perkara itu. Kita semua mahu melakukan sesuatu untuk Tuhan, tetapi itu tidak sepenting apa yang dilakukan oleh Tuhan. Banyak kali kita menggantikan aktiviti untuk produktiviti. Kita berkata, "Baiklah, saya telah melakukan ini untuk Tuhan, saya telah melakukan itu untuk Tuhan atau saya telah pergi ke sana untuk Tuhan." Kita perlu berhenti dan bertanya: "Adakah saya telah melakukannya dalam dan dengan kuasa Tuhan?"

Aktiviti tidak selalunya produktiviti. Kami tetap sibuk melakukan perkara, perkara untuk gereja dan perkara untuk orang

lain. Tetapi, kita juga perlu berhenti dan bertanya: "Adakah saya melakukan sesuatu untuk Tuhan, atau adakah Tuhan melakukan sesuatu melalui saya?" Yang pertama adalah baik, tetapi yang kedua adalah lebih baik. Yang pertama, melakukan sesuatu untuk Tuhan, mencipta aktiviti. Tetapi yang terakhir, membiarkan Tuhan mencipta produktiviti. Produktiviti berlaku apabila kepala kapak berada di tempatnya dan tajam. Saya tidak mahu berdoa, "Tuhan, berkati apa yang saya lakukan." Saya ingin berdoa, "Tuhan, tunjukkan kepada saya apa yang anda lakukan, dan pastikan saya berada dalam berkat itu."

4. Kepala kapak ditemui di tempat ia hilang.

Apabila pembantu itu berkata, 'Tuanku, saya telah kehilangan kepala kapak dan ia dipinjam,' abdi Allah (iaitu Elisa) bertanya, 'Di manakah ia jatuh?' Apabila dia menunjukkan kepadanya tempat itu, Elisa memotong sebatang kayu dan melemparkannya ke sana dan membuat besi itu terapung." Sekarang orang, saya tahu ia mudah, tetapi lihat ini. Kepala kapak itu ditemui betul-betul di tempat ia hilang. Dari segi rohani, begitu juga dengan perjalanan kita dengan Tuhan. Jika anda kehilangan kepala kapak rohani anda pagi ini, anda akan menemuinya di tempat yang sama anda kehilangannya.

Ingat perumpamaan Anak yang Hilang? Di manakah budak itu pergi untuk mencari kepala kapak? Dia kembali ke tempat dia meninggalkannya. Dia meninggalkannya di rumah apabila dia berjalan keluar dan pergi ke negara yang jauh. Apabila dia sedar, dia pulang ke rumah dan di sana. Adakah anda tahu di mana sebahagian daripada anda perlu pergi untuk mencari kepala kapak anda? Sesetengah daripada anda perlu mengambil Alkitab anda yang berdebu dari rak dan membacanya. Sesetengah daripada anda perlu pergi ke tempat sunyi yang pernah anda lalui. Anda perlu berlutut dan berdoa semula kerana ia sudah lama. Di situlah anda meninggalkan kepala kapak anda. Sebahagian daripada anda perlu kembali kepada pasangan anda.

Matius 18 berkata, "Kadang-kadang, kami meninggalkan kepala kapak kami dengan saudara lain." Ia tidak semestinya dalam keluarga terdekat anda. Berdamai dengan saudara sebelum kamu beribadat. Kenapa? Kerana sehingga anda melakukannya, anda telah kehilangan kepala kapak anda. Anda telah kehilangan sumber kuasa rohani anda. Sesetengah daripada kita hanya perlu merendahkan diri di hadapan Tuhan, Bapa, kerana kesombongan kita yang degil telah menyapakan kuasa rohani kita. "Di manakah anda kehilangannya?" Di situlah ia akan ditemui.

Saya tidak tahu di mana anda telah meninggalkan kepala kapak anda, tetapi anda tahu di mana ia berada. Pergi ke sana, di situlah anda akan menemuinya.

5. Orang yang kehilangannya mestilah yang mendapatkannya semula.

Selepas ia terapung, Elisa memandang lelaki itu dan berkata, "Angkatlah ia." Kemudian lelaki itu menghulurkan tangannya dan mengambilnya." Anda berkata, "Apakah kepentingannya?" Anda bertanggungjawab untuk kepala kapak anda. Tiada siapa yang boleh melegakan anda daripada itu.

Anda lihat nabi berkata, "Kamu pergi ke dalam air dan ambillah untuk dirimu sendiri." Berita baiknya ialah, jika anda membuat keazaman itu, itulah yang boleh anda lakukan. Bagi saya salah satu konsep yang paling menakjubkan dalam semua Kitab Suci ialah Tuhan memberi kita kuasa untuk memilih. Tuhan telah memilih hanya untuk menggunakan manusia untuk mencapai kehendak-Nya untuk sebahagian besar. Hebatnya, dia memberi kita kuasa pilihan untuk menentukan berapa banyak kuasa daripadanya akan disalurkan melalui kita. Namun, dengan satu pemikiran, perkataan atau pilihan, kita menentukan sama ada sebarang kuasa akan melalui kita. Selagi anda memilih untuk membiarkan kepala kapak kekal di dalam air, di situlah ia akan kekal. Jika anda memilih untuk mengambilnya. Tuhan boleh memberkati hidup anda dengan cara yang hebat. Amazing Grace #1274 Steve Flatt, 28 Julai 1996

Bab 6

Dimanakah Anak Domba itu?

Kami akan pergi ke salah satu adegan paling luar biasa dan emosional dalam semua sejarah manusia. Tuhan memberi Abraham perintah yang sangat aneh. "Beberapa lama kemudian Allah menguji Abraham. Dia berkata kepadanya, 'Abraham!' Jawabnya: 'Inilah Aku.' Kemudian Allah berfirman, 'Ambillah anakmu yang tunggal, anakmu yang tunggal, Ishak, yang engkau kasihi, pergilah ke daerah Moria. Korbankanlah dia di sana sebagai korban bakaran di atas salah satu gunung yang akan Aku kehendaki. memberitahumu tentangnya.'" (Kejadian 22:1-2)

Sekarang orang ramai, itu nampaknya pelik bagi kita, tetapi tidak ada cara untuk kita mula menghargai dengan secukupnya bagaimana ia memberi kesan kepada Abraham. Kami akan mengkaji lebih lanjut mengenai perkara ini sebentar lagi, tetapi

ingat Abraham dan Sarah tidak mempunyai anak. Dia menunggu lebih daripada suku abad untuk kanak-kanak ini. Ia adalah anak yang dijanjikan. Satu lagi perkara yang anda mungkin tidak menghargai ialah apabila Tuhan memanggil Abraham untuk pergi ke tanah Kanaan ini, semua orang Kanaan adalah orang yang mengorbankan anak. Saya telah berdiri di Megido dan melihat mezbah bulat di mana orang Kanaan yang tinggal di Megido mengorbankan anak-anak kecil mereka. Terdapat mezbah lain di luar pintu gerbang Yerikho, perkara yang sama. Tuhan Yehuwa adalah satu-satunya Tuhan zaman dahulu yang berkata, "Tidak! Nyawa manusia berharga bagi saya. Jangan berani menumpahkan darah manusia." Sekarang, Tuhan mahu budak ajaib itu dikorbankan!

Tetapi walaupun kurang pemahaman, Abraham bertindak balas dengan iman yang taat. Keesokan harinya pagi-pagi Abraham bangun dan membebani keledainya. Dia mengumpulkan hamba-hamba itu, mengambil Ishak dan pergi. Apabila mereka sampai ke kaki Gunung Moria, Abraham menyuruh hamba-hamba itu tinggal sementara dia dan Ishak naik ke atas gunung untuk menyembah. Persoalan yang akan kami pertimbangkan datang apabila mereka berdua mula mendaki gunung itu.

"Abraham mengambil kayu untuk korban bakaran dan meletakkannya di atas Ishak, anaknya, dan dia sendiri yang membawa api dan pisau. Ketika mereka berdua berjalan bersama-sama, Ishak berkata kepada bapanya Abraham, 'Ayah?' 'Ya, anak saya?' Abraham menjawab, 'Api dan kayu ada di sini,' Ishak berkata, 'tetapi di manakah anak domba untuk korban bakaran?' (Kejadian 22:6-7)

Boleh awak bayangkan? Jika ada soalan yang mengguris hati lelaki, ini sahaja. Budak lelaki yang telah beribadah berkali-kali dengan bapanya secara automatik tahu apa yang hilang. Anak lelaki yang begitu menyayangi dan mempercayai ayahnya sehingga kemungkinan terakhir yang terlintas di fikirannya ialah anak tekaknya yang akan dicelah dan darahnya akan mengalir ke atas hutan. Budak lelaki itu dengan mata yang tidak bersalah memandang ke arah ayahnya dan berkata, "Di manakah Iamb?" Jelas sekali, Ishak bertanya lebih daripada yang dia tahu. Tuhan memanggil bapanya, Abraham, untuk berkorban lebih daripada yang pernah dia lakukan sebelum ini.

Saya fikir Kejadian 22:1 adalah salah satu daripada pernyataan yang terlalu kecil dalam Alkitab. Adakah anda melihat bagaimana ia bermula? Beberapa waktu kemudian Tuhan menguji Abraham. Ujian? Ujian? Ini adalah peperiksaan akhir. Ini adalah bunyi yang keluar dari lubuk jiwa seorang lelaki. Ishak adalah benda yang paling berharga dalam hidup Abraham. Saya telah memberitahu anda bahawa Abraham dan Sarah tidak mempunyai anak sepanjang perkahwinan mereka dan apabila Tuhan memanggil dia untuk membuat perjanjian dengannya, Abraham berumur 75 tahun dan Sarah berumur 65 tahun. Tuhan berkata, "Jangan risau, Aku' Aku akan menjadikan keturunanmu lebih banyak daripada bintang-bintang di langit." Masalahnya, mereka tidak mempunyai anak pun. Jadi, apa yang Tuhan lakukan? Saya pasti Sarah, sekiranya mereka ada, akan menjalani ujian kehamilan di rumah setiap pagi. Tuhan membuat mereka menunggu 25 tahun lagi! Apabila mereka cukup dewasa untuk menjadi hebat, hebat, nenek moyang, Abraham berumur 100 dan Sarah 90, Tuhan memenuhi janji dan Ishak dilahirkan. Anak lelaki itu membesar, ibunya menyayanginya, dan ayahnya menghargai setiap pergerakan yang dia lakukan. Mereka menyayangi anak yang dijanjikan itu lebih daripada mereka menyayangi kehidupan itu sendiri. Kemudian daripada biru jernih datang perintah vassalling, sukar dipercayai, tidak terfikir, untuk membunuh budak ajaib itu. kenapa? Mengapa Tuhan berbuat demikian?

Kebanyakan daripada kita tidak pernah benar-benar menghadapi kebingungan dan kekejaman situasi yang tidak dapat difahami ini. Pasti, Tuhan terlalu banyak meminta kepada lelaki ini, Abraham. Ini adalah kunci untuk membuka makna Kejadian 22. Ia adalah kunci untuk menjawab soalan, "Di manakah anak domba itu?" Ia adalah kunci kepada soalan yang diajukan kepada anda, di manakah kambing anda? Dan inilah kuncinya: Sebelum Tuhan akan menggunakan seseorang daripada kita untuk tujuan yang besar, dia dan kita mesti yakin bahawa kita mengasihi Dia lebih daripada segala-galanya.

Itulah pengajarannya. Sebelum Tuhan akan menggunakan salah seorang daripada kita untuk tujuan yang besar, dia dan kita mesti yakin bahawa kita mengasihi Dia lebih daripada kita mengasihi yang lain. Lihat, bukan kerana kesia-siaan Tuhan Dia menguji Abraham. Oleh itu, Abraham sendiri dapat mengetahui bahawa tidak ada, tidak ada yang lebih penting baginya daripada Tuhan Yehuwa. Orang, walaupun kisah Abraham dan Ishak unik dalam semua sejarah, prinsipnya tidak. Tuhan masih meminta anak domba. Dia meminta anak domba kita, perkara yang berharga bagi kita dan perkara yang sangat kita sayangi, untuk diletakkan di atas mezbah korban supaya Dia boleh melakukan sesuatu yang hebat dalam hidup kita. Dia mungkin meminta anda untuk Iamb anda untuk menjadi rumah anda dan keluarga terdekat anda, bapa dan ibu, adik-beradik lelaki dan perempuan, kerana anda berasa terbakar dalam hati anda untuk menjadi seorang mubaligh di tanah asing.

Anak domba anda mungkin menjadi wang anda jika Tuhan telah memberkati anda dengan banyak kemewahan. Panggilan anda untuk meletakkan domba itu di atas mezbah mungkin merupakan hadiah utama untuk membiayai beberapa pelayanan

yang hebat atau beberapa projek yang hebat untuk kerja Tuhan. Domba anda mungkin masa anda jika anda merasakan Tuhan memanggil anda ke kementerian yang anda pernah sibukkan dengan hobi.

Di manakah kambing itu? Saya percaya dengan sepenuh hati saya Tuhan mahu melakukan sesuatu yang hebat melalui setiap daripada kita, tetapi hanya jika kita bersedia untuk meletakkan anak domba kita di atas mezbah. Saya ingin berkongsi dengan anda tujuh prinsip cepat pengorbanan. Jelas sekali, kami akan membincangkan perkara ini secara ringkas.

Prinsip Pengorbanan

1. Dia menyediakan kita untuk masa pengorbanan.

Jelas bagi saya bahawa Tuhan sedang menyediakan Abraham untuk ujian ini. Lihat ayat 1 sekali lagi, ia bermula begini, "Suatu ketika kemudian Tuhan menguji Abraham;" beberapa waktu kemudian daripada apa? Jawapan untuk itu agak lewat daripada pengalaman yang Abraham alami. Setakat ini, Tuhan sedang menyediakan Abraham. Dia telah menyuruhnya berpindah dari tanah airnya ke Ur. Dia membuat dia menunggu 25 tahun untuk seorang anak lelaki. Sebaliknya, Tuhan telah memberinya beberapa rahmat. Abraham telah menjadi kaya dari segi kewangan; dia kaya raya. Apabila Ishak akhirnya dilahirkan, budak itu membesar dengan sihat dan kuat. Abraham juga menandatangani perjanjian damai dengan Abimelekh. (Kejadian 21)

Jadi maksud saya ialah Tuhan telah memberikan Abraham kombinasi cabaran dan berkat yang betul untuk mempersiapkannya untuk saat pengorbanan. Dia melakukan perkara yang sama untuk kita. Lihatlah hidup anda; anda tahu ia benar. Dia mengisi hidup kita dengan cabaran dan berkat dalam kombinasi yang betul. Semasa Dia melakukannya, dia menyediakan kita untuk saat-saat hebat apabila iman kita akan dipertaruhkan.

Berikut ialah aksiom hebat yang patut ditulis, ia patut diingati. Saya telah melihatnya benar dalam Kitab Suci, saya telah melihatnya benar dalam hidup saya dan anda tahu ia benar: "Selepas berkat datang ujian." Di sini dalam kisah Abraham, selepas saat yang paling damai dalam hidupnya dan selepas dia berdamai dengan Abimelekh, Tuhan datang kepadanya dan memanggil dia untuk korban.

Saya berfikir tentang bagaimana selepas Musa memimpin bani Israel melalui Laut Merah yang terbelah. Selepas mereka selamat di seberang, Allah membiarkan mereka tanpa air selama tiga hari. Dia sedang menguji mereka. Apabila Yesus dibaptis, Tuhan berkata, "Inilah Anak-Ku yang kepada-Nya Aku berkenan," dan Roh turun seperti burung merpati, dia pergi ke padang gurun untuk diuji oleh Iblis. Selepas berkat datang ujian. Orang ramai, kita hanya akan menikmati keberkatan selama ini sehingga kita diuji. Itu benar tentang jemaah dan ia juga berlaku dalam kehidupan individu kita.

2. Cinta kita kepada Tuhan perlu dibuktikan.

Kita mungkin tidak menyukainya, tetapi itu benar. Cinta kita kepada Tuhan perlu dibuktikan. Apabila ujian datang, Tuhan bertanya, "Di mana anak dombamu?" Dia mengharapkan lebih daripada kata-kata. Kami sering menyanyikan lagu, "Ambillah nyawaku dan biarkanlah ia, Tuhan yang disucikan kepada-Mu." Bukankah kata-kata itu bagus? Kata-kata yang berat, penuh pengorbanan, pengabdian dan komitmen, tetapi adakah anda tahu apa yang Tuhan katakan tentang kata-kata itu? Dia berkata, "Saya tidak mahu anda hanya menjadi pendengar firman, saya mahu anda menjadi penutur firman. Saya mahu anda menjadi pelaku firman." Sebab dia cakap macam tu sebab Allah tahu perkataan itu murah. Anda boleh bercakap banyak melalui kata-kata, tetapi Tuhan berkata sandarkannya dengan tindakan, berhenti memberitahu saya betapa anda mencintai saya, tunjukkan cinta anda dan buktikan.

Tuhan berfirman, "Ambillah anakmu, anakmu yang tunggal, Ishak, yang engkau kasihi." (vs. 2) "Wah, Whoa! Terdapat kesilapan dalam Alkitab, terdapat percanggahan. Abraham mempunyai lebih daripada seorang anak lelaki. Kita tahu dia mempunyai seorang lagi anak lelaki daripada Hagar, hamba perempuan itu. Nama budak itu ialah Ismael dan Ismael menjadi bapa kepada semua negara Arab. Jadi, Ishak bukanlah satu-satunya anak lelakinya. Perkataan Yunani "monogeneé" yang diterjemahkan sebagai "sahaja" datang kepada kita melalui Septuaginta. Sukar untuk diterjemahkan ke dalam bahasa Inggeris, ia bermaksud, "yang paling dihargai dan dihargai dan indah milikan." Izinkan saya memberi anda satu lagi contoh penggunaannya. Dalam Versi King James, Yohanes 3:16 menyatakan "Karena Tuhan begitu mengasihi dunia ini sehingga Dia telah mengaruniakan Anak-Nya yang tunggal." The New International Version berkata, "Tuhan begitu mengasihi dunia Ia telah mengaruniakan Anak-Nya yang tunggal." Versi Revised Standard menyatakan "Karena begitu besar kasih Allah akan dunia ini sehingga Dia telah mengaruniakan Anak-Nya yang tunggal." Perkataan yang sama ada dalam 1 Yohanes 4:9, "Tuhan telah mengutus satu-satunya, (monogeneses), Anak-Nya ke dalam dunia. Apa yang dikatakan di sini ialah bahawa Tuhan sedang meminta Abraham untuk yang benar-benar satu-satunya, yang paling berharga. kepemilikan sepanjang hidupnya. Dalam erti kata lain, Tuhan berfirman, "Ibrahim, jangan beritahu saya bahawa kamu mengasihi saya. Saya benar-

benar akan benarkan awak tunjukkan kepada saya."

Prinsip yang sama kita lihat dalam Yohanes 21 apabila Yesus datang kepada Petrus, selepas Kebangkitan, selepas penyangkalan Petrus. Yesus bertanya "Petrus, adakah kamu mengasihi Aku?" Petrus dengan rendah hati berkata, "Tuhan, Engkau tahu aku mengasihi Engkau." Yesus berkata, "Kalau begitu gembalakan domba-domba-Ku. Tunjukkan kepada-Ku." Adalah menarik bagi saya bahawa kitab Kisah Para Rasul tidak dipanggil "perkataan" para rasul. Ia dipanggil "perbuatan" para rasul. Itulah yang Tuhan mahukan daripada kamu dan daripada saya. Tuhan berkata, "Aku telah memberkati kamu, Aku mengasihi kamu, Aku menghargai kehadiranmu, Aku menghargai pujian dan nyanyianmu, tetapi letakkan pengorbananmu di mana mulutmu berada." Tuhan kita mahu kita membuktikan kasih kita kepadanya.

3. Pengorbanan adalah melepaskan sesuatu yang berharga untuk memberi kepada sesuatu yang lebih berharga.

Itulah sebenarnya. Kembali kepada kisah kita, menurut anda betapa berharganya Ishak kepada Abraham? Anda tahu, bukan? Tetapi betapa lebih berharga dan dilindungi anak anda, bapa, jika anda menunggu dan berdoa untuknya setiap hari selama 25 tahun. Beritahu saya, betapa berharganya dia kepada anda?

"Keesokan harinya pagi-pagi lagi Abraham bangun dan membebani keledainya." (vs. 3) Saya fikir terdapat lebih banyak perkara yang dikatakan di sana daripada sekadar bahawa Abraham adalah seorang yang bangun awal. Kami tidak diberitahu, tetapi inilah andaian saya; Saya percaya Abraham bangun awal keesokan paginya kerana dia tidak tidur semalaman. Saya rasa dia berbaring telentang merenung bintang, berfikir dan berdoa, berfikir dan berdoa.

Mereka sampai ke kaki Gunung Moriah. Bagaimana perasaan anda menumpuk kayu di bahu budak lelaki yang tidak curiga itu, mengetahui bahawa sebentar lagi ia akan menjadi bahan api untuk api yang akan menyambar tubuhnya? Kemudian soalan itu, "Bapa, di manakah Anak Domba untuk korban bakaran?" (vs. 6)

"Setelah mereka sampai di tempat yang difirmankan Allah kepadanya, Abraham membina sebuah mazbah di sana dan mengatur kayu di atasnya. Diikatnya Ishak anaknya dan dibaringkannya di atas mezbah itu, di atas kayu itu. Kemudian dia mengulurkan tangannya dan mengambil pisau untuk membunuh anaknya." (Vs. 9-10) Apakah yang boleh membuatkan manusia melakukan perkara sedemikian? Apa yang berlaku? Jawapannya hanyalah sesuatu atau seseorang yang lebih berharga daripada budak itu. Tuhan Yang Maha Esa.

Adakah anda begitu mencintai Tuhan? Hah? Sejujurnya, saya pun tidak tahu, kerana saya tidak pernah dipanggil untuk berkorban sebanyak itu. Tetapi apa yang telah anda dipanggil untuk berkorban? Adakah anda, adakah anda telah menyerahkan sesuatu yang berharga kepada anda untuk sesuatu, seseorang, bahkan lebih berharga? Seseengah daripada anda melakukannya untuk kementerian yang mendapati minat anda; anda telah membantu bukan sahaja seorang, tetapi orang demi orang. Tetapi pengorbanan adalah menyerahkan sesuatu yang berharga kepada anda untuk diberikan kepada sesuatu yang lebih berharga.

4. Pengorbanan tidak selalu difahami.

Ada kalanya anda berjalan dengan Tuhan dan anda mempunyai soalan dan bukannya jawapan dan Tuhan hanya berkata kepada anda, "Tidak apa-apa. Kamu tidak faham, tetapi pegang tangan saya dan taat kepada saya." Itulah yang Tuhan katakan kepada Abraham. Tidak mungkin Abraham memahami permintaan ini. Janji telah datang kepadanya lebih awal bahawa melalui Ishak bahawa keturunannya akan diberkati. Sekarang Tuhan berkata, "Pergilah bunuh Ishak." Itu tidak masuk akal. Tetapi pengorbanan tidak selalu masuk akal dan di situlah iman diperbesar. Iman ialah yakin dengan apa yang anda harapkan dan yakin dengan apa yang anda tidak dapat lihat. Ia memerlukan iman untuk melakukan apa-apa pengorbanan. Bila-bila masa anda melepaskan sesuatu yang berharga kepada anda untuk memberikan kepada sesuatu yang lebih berharga memerlukan kepercayaan. Tetapi ia memerlukan keyakinan yang lebih besar apabila anda tidak dapat memahaminya.

"Dia berkata kepada hamba-hambanya ketika mereka sampai di kaki Gunung Moria, 'Tinggallah di sini dengan keledai itu, sementara aku dan budak itu pergi ke sana.'" (ayat 5) Tahukah kamu mengapa saya yakin dia membuat hamba tinggal? Saya yakin itu kerana dia tahu bahawa apabila dia mengambil pisau itu dan mula membunuh anaknya, hamba akan cuba menghalangnya. Abraham dengan iman tidak akan membiarkan apa-apa pun mengganggu perintah Tuhan.

Tetapi kemudian dia memberitahu hamba-hamba itu, 'Kami akan menyembah dan kemudian kami akan kembali kepada kamu.'" (ayat 5) Apakah? "Kami akan menyembah dan kemudian KAMI akan kembali kepada kamu." Manusia, itu bukan kebetulan, itu bukan tergelincir lidah. Ia bukan salah cetak dalam Bible anda. Saya rasa saya tahu apa yang Abraham fikirkan sepanjang malam sebelumnya, sebelum mereka pergi pagi itu. Ibrani 11:19 memberi kita sedikit pemahaman. Dia berkata

sambil berfikir tentang apa yang akan berlaku kepada Ishak, dia mengira bahawa Tuhan akan membangkitkan dia daripada kematian. Kemudian penulis Ibrani itu berkata, secara kiasan, itulah yang berlaku, dia memulihkannya dari kematian.

Saya ingin memberitahu anda tentang iman dan tidak memahami. Kami telah membaca begitu banyak cerita dalam Alkitab tentang lelaki dan wanita yang dibangkitkan daripada kematian oleh nabi-nabi, oleh Yesus atau oleh para rasul. Kami hanya fikir ia bukan masalah besar. Izinkan saya memberitahu anda sesuatu, Abraham percaya bahawa Tuhan akan membangkitkan Ishak daripada kematian sebelum Tuhan membangkitkan sesiapa pun daripada kematian. Pengorbanan tidak selalu difahami.

5. Pengorbanan mestilah secara sukarela.

Tuhan menyuruh Abraham membuat korban, tetapi dia tidak memaksanya untuk melakukannya. Ini adalah salah faham besar walaupun di kalangan orang yang baik agama. Tidak ada pengorbanan yang tidak disengajakan. Kita kadang-kadang tersilap merujuk kepada kehilangan sebagai pengorbanan. Untuk kehilangan pekerjaan, pelaburan, kesihatan anda, pasangan atau anak, bukanlah satu pengorbanan. Sekarang ia mungkin menyakitkan, mengerikan, tragis atau perkara yang paling mengerikan yang pernah anda lalui, tetapi secara alkitabiah ia bukanlah satu pengorbanan. Sebabnya: pengorbanan mesti diberikan, ia adalah atas pilihan, ia bukan sesuatu yang berlaku. Salib Yesus adalah korban. kenapa? Kerana, dia yang memilihnya. Ia tidak semestinya berlaku. Apabila dia memanggil anda untuk memikul salib, dia memanggil anda untuk memilih pengorbanan.

6. Semakin besar pengorbanan, semakin besar kemanisannya dan semakin besar keberkatannya.

Saya suka perkara ini. Mari kita bercakap tentang kemanisan, pertama. Tuhan menghentikan Abraham daripada korban; dia menyediakan seekor domba jantan di dalam belukar. (ayat 13) "Malaikat Tuhan memanggil Abraham dari syurga untuk kedua kalinya dan berkata, 'Aku bersumpah demi diri-Ku sendiri, demikianlah firman Tuhan, bahawa oleh kerana engkau telah melakukan ini dan tidak menyerahkan anakmu, anakmu yang tunggal, Aku pasti memberkati engkau dan menjadikan keturunanmu sebanyak bintang di langit dan seperti pasir di tepi laut. Keturunanmu akan menduduki kota-kota musuhnya, dan melalui keturunanmu semua bangsa di bumi akan diberkati, kerana engkau telah taat kepadaku.'" (Kejadian 22:15-18)

"Kemudian Abraham kembali kepada hamba-hambanya, dan mereka berangkat bersama-sama ke Bersyeba." (ayat 19) Pernahkah anda terfikir tentang perasaan Abraham ketika turun gunung itu? Pada pendapat anda, apakah perasaan dia sepanjang perjalanan ke Beersheba? Pernahkah anda berasa begitu gembira tentang sesuatu yang anda lakukan, sesuatu yang anda katakan, sesuatu yang betul sehinggakan apabila anda berjalan di sepanjang anda tidak dapat menahan senyuman dari wajah anda. Kadang-kadang anda hanya berjalan dan berkata, "Ya!" Saya dapat melihat Abraham melakukan itu dan tersenyum ketika dia mengingati ucapan dari Malaikat Tuhan. Sekarang saya tahu betapa anda takut saya. Adakah anda tahu apa yang dia alami? Dia sedang merasai manisnya pengorbanan.

Kebanyakan daripada kita sangat teruja apabila kita keluar dari air pembaptisan yang mungkin merupakan saat paling manis dalam ingatan anda. Kamu tahu kenapa? Kerana pada saat itu anda berkata, "Tuhan, saya mengorbankan hidup saya kepada-Mu. Saya menguburkan diri saya yang lama berdosa dan saya menyerahkan diri saya yang baru kepada-Mu."

- a. Semakin besar pengorbanan semakin besar nikmatnya. Abraham menerima berkat dari masa Tuhan. Tepat ketika tangan terangkat, tepat ketika pisau akan dijatuhkan, "Lalu Allah menahan dia ketika malaikat Tuhan berseru dan berkata, 'Jangan letakkan tangan pada budak itu, jangan lakukan apa-apa kepadanya.'" (ay. 10-11) Kemudian dia menerima berkat perkenan Tuhan yang kita baca dalam ayat 12.
- b. Dia mendapat keberkatan dari rezeki Allah. "Abraham mendongak dan di dalam belukar itu dilihatnya seekor domba jantan tersangkut tanduknya. Dia pergi lalu mengambil domba jantan itu dan mempersembahkannya sebagai korban bakaran sebagai ganti anaknya." (v. 13) Adakah domba jantan itu kebetulan tertangkap tanduknya? Atau adakah Allah menyediakannya?

7. Allah adalah pemberi rezeki yang sebenar-benarnya bagi anak domba.

"Jadi, Abraham menamakan tempat itu Tuhan Akan Menyediakan (Jehovah-Jireh). Dan sampai hari ini dikatakan, 'Di atas gunung Tuhan itu akan disediakan.'" (ayat 14) Apabila Abraham selesai dia melakukannya' t memanggil gunung itu, "The Agony of the Lord," "The Near Miss," atau "The Almost Catastrophe." Dia memanggilnya, Jehovah-Jireh. Tuhan Akan Menyediakan.

Sebarang pengorbanan yang Tuhan minta kita lakukan, apa sahaja dalam hidup anda, Dia menyediakan anak domba itu. Dialah yang telah memberikan kepada Abraham semua anak dombanya. Dialah yang telah memberikan Ishak kepada Abraham. Dialah yang memulakan dan memperkasakan perjanjian itu, bukan Abraham. Apa sahaja pengorbanan yang

Tuhan minta daripada anda, ingatlah Dia telah menyediakan anak domba dalam hidup anda. Sama ada masa anda, wang, hati, rumah atau perhubungan, Tuhan memberikan anda domba itu. Apabila kamu bersedia mempersembahkannya di atas mezbah, dia akan menyediakan bekal untuk kamu seratus kali ganda.

Saya ingin menutup dengan satu perkara kecil di sini yang benar-benar lanjutan daripada prinsip nombor tujuh; Tuhan sudah tentu menyediakan anak domba yang utama, Anak Domba Tuhan. Berikut adalah ilustrasi yang indah tentang jenis atau bayangan dalam Perjanjian Lama tentang Kristus. Kami telah melihat beberapa daripada mereka. Sebagai contoh, Ishak dipanggil "monogeneses," satu-satunya, Anak yang paling dikasihi. Yesus, Yohanes 3:16. Dia adalah monogeneses Bapa. Mereka menunggu selama bertahun-tahun untuk Ishak sampai ke sana, para nabi menunggu selama bertahun-tahun dan berabad-abad untuk Yesus datang. Ishak dipanggil untuk menjadi korban. Bagaimana dengan Yesus? Apabila Yohanes Pembaptis pertama kali melihatnya dalam Yohanes 1:29, dia memandang kepadanya dan berkata, "Lihatlah Anak Domba."

Malah tempat, Gunung Moria, tempat Ishak dibawa untuk dikorbankan, adalah betul-betul di tengah-tengah kota Yerusalem. Ia hanya satu batu-buang dari tempat tengkorak, di mana Anak Domba Tuhan digantung di salib supaya anda dan saya boleh dibebaskan daripada dosa-dosa kita.

Petrus berkata, "Karena kamu tahu, bahwa kamu telah ditebus dari cara hidup yang sia-sia yang kamu warisi dari nenek moyangmu, bukan dengan barang yang fana, seperti perak atau emas, tetapi dengan darah Kristus yang mahal, yaitu seekor Anak Domba yang tidak bercela dan tanpa noda." Terdapat pelbagai jenis persamaan, tetapi satu perbezaan yang besar. Tuhan tidak membuat Abraham mengorbankan Anaknya Ishak, dan Tuhan tidak akan menghentikan pengorbanan AnakNya Yesus.

Jika anda tidak menerima korban, Anak Domba Tuhan, dengan mematuhi Injil, dengan mengaku nama Yesus, dengan berpaling dari dosa, dan menyerahkan hidup anda di atas mezbah dengan mati kepada dosa dan dikuburkan bersama Kristus, SEKARANG adalah masa. Amazing Grace # 1276, Steve Flatt, 18 Ogos 1996

Bab 7

Apa Yang Perlu Saya Lakukan Untuk Diselamatkan?

Soalan paling penting yang saya tahu ialah soalan yang direkodkan dalam Kisah 16:30. Ia datang dari bibir seorang penjaga penjara Filipi yang berniat untuk membunuh diri. Tetapi dalam beberapa saat dia menginginkan kehidupan, bukan hanya kehidupan, dia menginginkan kehidupan yang kekal. Dia bertanya, "Apakah yang harus saya lakukan untuk diselamatkan?"

Jawapan kepada yang paling kritikal daripada semua soalan manusia adalah fokus pelajaran ini. Jelas sekali, saya ingin menjawab soalan ini dan jawapannya kepada mereka yang bukan Kristian. Terdapat ramai yang secara jujur tidak tahu jawapan kepada soalan penjaga penjara: Apakah yang perlu saya lakukan untuk diselamatkan? Lebih daripada segala-galanya di dunia, anda bukan sahaja perlu mengetahui jawapannya, tetapi untuk bertindak balas terhadapnya. Kedua, saya ingin menjawab soalan dan jawapan ini kepada orang Kristian yang memahami alasan dan kesan daripada komitmen anda. Saya harap pelajaran ini akan melengkapkan anda dengan lebih baik untuk berkongsi jawapan kepada soalan dengan mereka yang sangat memerlukannya. Saya sangat mengambil berat tentang cara kita berkomunikasi dengan berkesan.

Selalunya, kita menganggap apa yang kita fikir orang tahu. Kami menganggap apa yang kami fikir mereka faham. Ramai yang mempunyai jawapan tepuk, tetapi ia tidak menjawab soalan. Kami hanya tidak berkomunikasi. Saya suka kisah pasangan yang telah berkahwin selama 70 tahun dan dia agak sukar mendengar. Pada ulang tahun ke-70 mereka, wanita tua kecil itu membungkuk kepadanya dan berkata, "Saya sangat bangga dengan awak!" Dia memandang sekeliling dan berkata, "Saya jua bosan dengan awak!"

Saya tidak tahu tentang anda, tetapi saya fikir kadang-kadang saya bersalah kerana bercakap secara rohani semasa sukar mendengar—tidak mendengar apa yang ditanya atau merasakan di mana mereka berada. Oleh itu, membantu kita yang beragama Kristian untuk menyampaikan jawapan kepada soalan itu mungkin merupakan penggunaan yang paling penting dalam pelajaran ini. Kerana orang ramai, tidak ada persoalan tentang kuasa injil. Ia adalah kuasa Tuhan untuk menginsafkan dan menukar dalam mana-mana budaya dalam mana-mana generasi. Jika ia tidak melakukan itu dengan banyak, ia bukan kerana kekurangan kejelasan isyarat; ia lebih kepada cara ia dihantar.

Apakah yang perlu saya lakukan untuk diselamatkan? Keseluruhan Perjanjian Baru, dalam satu cara atau yang lain, tertumpu pada jawapan kepada soalan itu. Efesus 2, sepuluh ayat pertama memberi kita huraian yang ringkas dan kuat tentang apa yang perlu dilakukan untuk diselamatkan. Efesus 2:1-10

1. Kenali keperluan.

"Adapun kamu, kamu dahulu telah mati dalam pelanggaran dan dosamu, yang dahulu kamu hidup, ketika kamu mengikuti cara dunia ini dan dari penguasa kerajaan angkasa, roh yang sekarang bekerja di dalam mereka yang tidak taat. Kita semua juga pernah hidup di antara mereka pada satu masa, memuaskan keinginan tabiat berdosa kita dan mengikuti keinginan dan fikirannya. Seperti yang lain, kita secara semula jadi menjadi sasaran kemurkaan." Orang ramai, jika sesiapa yang akan datang kepada Kristus, mereka mesti terlebih dahulu melihat keperluan untuk penukaran itu. Di sinilah, sebagai duta Kristus, orang Kristian sering gagal. Kita melompat kepada jawapan apabila kita tidak mempunyai soalan.

Terdapat dua kategori luas orang yang tidak datang kepada Kristus. Kategori pertama ialah mereka yang menganggap mereka sangat teruk sehingga tidak ada peluang di dunia ini bahawa Tuhan boleh menghubungi mereka atau menyelamatkan mereka. "Maksud awak Tuhan boleh selamatkan saya?" Dalam pengalaman saya sebagai pendakwah dan sebagai duta untuk Kristus, saya mendapati bahawa orang-orang itu biasanya lebih mudah dihubungi. Kerana sebaik sahaja anda menerobos rasa bersalah dan malu mereka dan mencurahkan kasih dan belas kasihan Kristus dalam pembukaan itu, mereka mula longgar.

Tetapi terdapat kumpulan kedua yang jarang datang kepada Kristus dan ini adalah majoriti besar. Mereka yang menganggap saya seorang yang baik dan saya tidak perlu diselamatkan. Saya sentiasa tertarik dengan Tinjauan Gallup yang menunjukkan 90% orang Amerika berkata, "Saya seorang Kristian." Namun, peratusan itu tidak hampir sama dengan peratusan penduduk kita yang berkumpul bersama, mempunyai nama mereka di mana-mana senarai gereja, yang membaca Bible sama sekali, yang berdoa atau yang memberi wang kepada mana-mana jemaah.

Apabila anda melihat dengan teliti soalan yang mereka jawab, anda mula memahami mengapa mereka berfikir seperti yang mereka lakukan. Kebanyakan Amerika mentakrifkan menjadi seorang Kristian sebagai pada asasnya menjadi orang yang baik. Mereka telah menjadikan kedua-dua perkara itu sinonim. Percaya atau tidak, terdapat ramai orang di luar sana yang menganggap mereka sudah beragama Kristian hanya kerana mereka menganggap diri mereka baik.

Saya telah mempelajari salah satu soalan paling bernas yang boleh anda tanyakan kepada seseorang dan jelas sekali anda melakukannya dengan bijak semasa perbualan berjalan. Tanya mereka sama ada mereka akan ke syurga. Biasanya itu akan mengejutkan mereka dan mereka akan berkata, "Nah, saya rasa saya." Kemudian saya suka merenung, "Baiklah beritahu saya, mengapa anda fikir anda akan melakukannya?" Lebih 90 peratus masa, jawapannya ialah "Saya melakukan kerja yang cukup baik di tempat kerja, saya sayang anak-anak saya, pada dasarnya saya jujur, saya memberi kepada United Way dan saya tidak melanggar mana-mana undang-undang." Dalam erti kata lain, apa yang mereka katakan ialah: Yang baik dalam hidup saya mengatasi yang buruk. Saya layak diselamatkan." Mereka tidak memahami keperluan. Mereka tidak memahami skop dosa. Mereka seperti Simon, orang Farisi yang menjawab Yesus dengan berkata "Orang yang telah banyak mengampuni,

Jika saya akan bertindak balas kepada Injil Yesus Kristus atau jika saya akan menyampaikan Injil Yesus Kristus dengan berkesan, perkara pertama yang perlu saya lakukan ialah melihat keperluan. Saya perlu menemui realiti kehilangan. Saya perlu memahami bahawa kehidupan bukanlah ujian kemanusiaan yang hebat yang akan dinilai pada lengkung tentang betapa baiknya saya dalam hubungan dengan orang lain. Jika saya akan menjawab siapa Yesus dan apa yang telah dia lakukan, itu adalah kerana saya mula-mula menyedari kebenaran, bahawa semua orang telah berdosa dan kehilangan kemuliaan Tuhan (Roma 3:23) dan bahawa upah dosa adalah maut. (Roma 6:23)

Paulus berkata, "kamu telah mati dalam pelanggaran dan dosamu" (Efesus 2:1) dan "Kita semua juga pernah hidup di antara mereka pada satu masa." (Efesus 2:1) Sehingga seseorang melihat dan merasakan keperluannya, dia tidak akan menjadi seorang Kristian. Jadi langkah pertama ialah mengenali keperluan.

2. Realisasikan penyelesaiannya.

"Tetapi oleh kerana kasih-Nya yang besar kepada kita, Allah, yang kaya dengan belas kasihan telah menghidupkan kita bersama-sama dengan Kristus, walaupun kita telah mati oleh pelanggaran---oleh kasih karunia kamu telah diselamatkan. Dan Allah membangkitkan kita bersama-sama dengan Kristus dan duduk. kita bersama-sama dengan dia di alam sorgawi dalam Kristus Yesus, supaya pada zaman yang akan datang Ia dapat menunjukkan kekayaan kasih karunia-Nya yang tiada tara, yang dinyatakan dalam kebaikan-Nya kepada kita dalam Kristus Yesus." (Efesus 2:4) Itulah penyelesaiannya. Setelah

keperluan itu disampaikan, barulah kita boleh bercakap tentang penyelesaian.

Fikiran Amerika moden ialah: "Saya boleh menarik diri saya dengan bootstraps saya. Saya seorang lelaki buatan sendiri. Saya tidak memerlukan orang lain dan saya boleh menguruskan masalah ini. Saya berdikari." Tetapi mesej injil berkata. Tidak, anda tidak boleh menangani masalah ini. Ia lebih besar daripada anda. Anda tidak mempunyai apa yang diperlukan untuk menyelesaikannya. Berita baiknya ialah Tuhan, yang kaya dengan kasih dan belas kasihan, telah menyelesaikan masalah itu. "Tetapi oleh karena besarnya kasih-Nya kepada kita. Allah, yang kaya dengan belas kasihan, telah menghidupkan kita bersama-sama dengan Kristus walaupun kita telah mati dalam pelanggaran kita."

Orang bukan Kristian yang benar-benar mempunyai fikiran ingin tahu akan bertanya, "Sekarang, saya telah mendengar tentang Yesus sekitar Krismas dan Paskah tetapi bagaimanakah Kristus menyelamatkan saya? Bagaimanakah Yesus Kristus menghidupkan saya? Paul menjawab soalan itu: "Untuk Tuhan menjadikan Dia yang tidak berdosa (iaitu Yesus) menjadi dosa karena kita, supaya di dalam Dia kita dibenarkan oleh Allah." (2 Korintus 5:21) Tahukah anda apa namanya?

Ahli teologi dan cendekiawan menyebutnya "Pendamaian Penggantian." Bunyinya sangat ilmiah tetapi ia tidak sukar untuk difahami. Pecahkan. Apakah maksud pengganti? Maksudnya, "Seseorang yang menggantikan yang lain." Pendamaian bermaksud "Orang yang membayar hutang kepada orang lain." Yesus mengambil tempat anda, dia adalah pengganti dan dia menebus; dia membayar hutang dosamu kepada Tuhan yang tidak dapat kamu bayar. Oleh itu, kamu mengambil bahagian dalam kebenarannya. Itulah Injil Yesus Kristus, mesej agama Kristian.

Tetapi selalunya kita membincangkan bagaimana tanpa membincangkan terlebih dahulu mengapa dan siapa yang membuat bagaimana mungkin. Mengapa dan siapa yang perlu difahami terlebih dahulu. Orang perlu mengenali Kristus. Mereka perlu jatuh kagum di hadapan orang yang datang dari ruang takhta syurga, Tuhan datang dalam daging, orang yang tidak pernah berdosa, yang tergantung di salib yang kotor dan yang diperlakukan seperti dia satu-satunya pendosa dunia. Kita perlu berlutut apabila kita memahami siapa Yesus. Kita tidak perlu pergi dengan sombong dengan beberapa formula untuk keselamatan. Mesej kami, harapan kami dan tiket kami adalah peribadi Yesus Kristus.

Petrus melakukan ini pada kali pertama Injil diberitakan. Dia bercakap tentang keperluan. Dia membantu mereka menyedari ada keperluan. Dia menunjukkan kepada mereka dosa mereka. Dia memberitahu mereka "Yesus ini, yang kamu salibkan," sekarang itu menunjukkan kepada mereka dosa mereka, bukan? Maksud saya dia boleh menunjukkan kepada mereka sejuta lagi, tetapi dia berkata, mari kita ambil yang paling dominan, "Kamu telah menyalibkan anak Tuhan." Perkara kedua yang dia lakukan ialah menunjukkan kepada mereka penyelesaian "Tuhan telah menjadikan Dia Tuhan dan Kristus." Kemudian dalam ayat seterusnya, pendengar Petrus bertanya pada dasarnya sama seperti semua soalan penting yang ditanya oleh penjaga penjara Filipi. "Saudara-saudara, apa yang harus kita lakukan? Kita mengenali dosa kita. Kita sedar penyelesaiannya ada pada Yesus, sekarang. Apa yang kita lakukan?" Itu membawa kepada langkah tiga.

3. Balas dengan iman.

"Sebab karena kasih karunia kamu diselamatkan, oleh iman—dan itu bukan hasil usahamu, melainkan pemberian Allah—bukan karena perbuatanmu, supaya tidak ada seorangpun yang dapat memegahkan diri." (Efesus 2:8-9) , itu dia. Kitab Suci menjelaskan dengan jelas bahawa mesti ada respons terhadap rahmat ini. Rahmat hanya bermaksud pemberian yang ditawarkan oleh Yesus dan dalam satu perkataan bahawa respons adalah perkara yang dipanggil "iman."

Sekali lagi, terdapat masalah komunikasi. Kebanyakan dunia telah mentakrifkan perkataan "iman," dalam istilah mereka sendiri, "percaya sahaja." Hanya percaya bahawa Yesus adalah Anak Tuhan dengan sepenuh hati anda, itu iman. Alkitab berkata iman ialah yakin akan apa yang tidak dapat anda lihat dan apa yang mungkin tidak anda fahami. (Ibrani 11:1) Bible mengatakan bahawa iman akan pergi mengikut kehendak Tuhan. (2 Korintus 4:5)

Orang-orang, hanya untuk meminta Yesus masuk ke dalam hati anda sebagai Juruselamat peribadi bukanlah apa yang dikatakan Efesus 2:8-9. Baca sekali lagi. Petikan mengatakan kita diselamatkan oleh kasih karunia melalui iman; bukan kerja kita dan bukan jasa kita sendiri. Pernyataan Efesus disahkan di seluruh Alkitab, khususnya Perjanjian Baru.

Untuk memahami Efesus 2:8-9 dengan betul, mari kita benarkan Tuhan menentukan tindak balas iman yang dikehendaki-Nya. Tidak dinafikan bahawa kepercayaan adalah teras kepada iman. Dia sentiasa menentukan tindak balas iman yang dia mahukan. Sebagai contoh, apabila orang Israel dipatuk ular berbisa, apakah yang Tuhan kehendaki sebagai tindak balas iman? Adakah awak ingat? Dia menyuruh Musa membentuk ular gangsa di atas tiang dan dia mengangkatnya. Tuhan berkata, "Jika kamu ingin disembuhkan daripada itu, inilah yang kamu lakukan. Kamu lihat ular itu. Kamu akan sembuh." (Bilangan 21) Itulah tanggapan iman. Siapa yang memutuskan apakah tindak balas iman itu? Orang? Tidak, Tuhan

melakukannya.

Pertimbangkan ketika orang Israel masuk ke Tanah Perjanjian dan mereka hampir menakluki Yerikho, kota bertembok besar dan paling berkubu itu. Tuhan mahukan kepercayaan kepada kuasanya tetapi dia juga mahukan balasan iman. Saya mahu anda berarak mengelilingi kota itu sekali sehari selama enam hari dan pada hari ketujuh saya ingin anda berarak mengelilinginya tujuh kali, dan kemudian saya ingin anda berseru dengan teriakan yang hebat.

Apakah respons iman yang Tuhan minta daripada Naaman, si kusta Syria, dalam 2 Raja-raja 5 ketika dia turun untuk menemui nabi Elisa? Elisa tidak pun turun menemuinya. Dia hanya menghantar berita melalui utusan. Dia berkata, kamu suruh dia pergi berenang tujuh kali di Sungai Jordan. Ia adalah idea Tuhan.

Apakah respons iman yang Tuhan minta daripada Petrus selepas dia memancing sepanjang malam dan dia datang ke pantai? Yesus berkata, Petrus, Aku ingin engkau pergi ke tempat yang dalam sekali lagi dan tebarkan jalamu.

Terdapat banyak contoh lain. Tetapi persoalannya ialah: Adakah mana-mana jawapan itu layak atau membekalkan kuasa untuk peristiwa ajaib yang menyusul? Tidak. Tidak. Tidak. Adakah anda faham itu? Sambutan iman tidak membekalkan kuasa. Bani Israel boleh berarak mengelilingi tembok Yerikho seribu kali dan tembok itu tidak akan bergoyang sejenak pun jika bukan kerana kuasa Tuhan. Naaman boleh berendam di Sungai Yordan dari matahari hingga matahari terbenam dan dia akan tetap meninggalkan pesakit kusta di sana, kecuali kuasa Tuhan. Tetapi apabila mereka menjawab dengan iman sebagaimana yang telah ditetapkan oleh Allah maka kuasa-Nya disalurkan kepada mereka. Allah sentiasa menentukan balasan iman. Dia sentiasa ada. Jadi, apakah respons iman yang dituntut oleh Tuhan untuk menerima Kristus? Mari kita biarkan Bible menjawab daripada pendapat seseorang. Kitab Kisah adalah satu-satunya buku Alkitab yang diilhamkan yang memberi kita sejarah murni kelahiran dan pertumbuhan gereja mula-mula. Di dalamnya dan di dalamnya sahaja terdapat satu-satunya butiran khusus mengenai penukaran individu orang Kristian pertama itu. Ia adalah tempat untuk belajar bagaimana mereka menjadi seorang Kristian. Kita seharusnya tidak lebih atau tidak kurang.

Saya ingin menunjukkan kepada anda dengan ringkas semua akaun penukaran agama kepada Kristian yang terdapat dalam kitab Kisah. Sekarang, kami tidak akan dapat mengambilnya secara keseluruhan jadi saya akan menggalakkan anda dalam kajian peribadi anda untuk kembali dan melihatnya dalam keseluruhan dan keseluruhan konteksnya. Lihatlah saat-saat bagaimana mereka datang kepada Kristus dan mengasimilasikan semua data yang kami temui.

1. Hari gereja bermula apabila 3,000 orang pertama bertanya soalan itu kepada Petrus dan para rasul. "Apabila orang ramai mendengar ini, mereka terluka hati dan berkata kepada Petrus dan rasul-rasul yang lain, 'Saudara-saudara, apakah yang harus kami perbuat?' Petrus menjawab, 'Bertobatlah dan hendaklah kamu masing-masing memberi dirimu dibaptis dalam nama Yesus Kristus untuk pengampunan dosamu, dan kamu akan menerima karunia Roh Kudus.'" (Kisah Para Rasul 2:37-38), " Mereka yang menerima perkhabarannya dibaptis, dan kira-kira tiga ribu orang ditambahkan ke dalam jumlah mereka pada hari itu." (Kisah 2:41)
2. "Tetapi banyak orang yang mendengar berita itu percaya dan jumlah orang bertambah menjadi kira-kira lima ribu." (Kisah 4:4)
3. Rujukan seterusnya adalah dalam penukaran Simon, Ahli Sihir. "Tetapi apabila mereka percaya kepada Filipus, semasa dia memberitakan Injil Kerajaan Allah dan nama Yesus Kristus, mereka dibaptiskan ... Dan dia mengikut Filipus ke mana-mana, terkejut dengan tanda-tanda besar dan mujizat yang dilihatnya." (Kisah 8:12-13)
4. Sida-sida Ethiopia. "Kemudian Filipus memulakan dengan petikan Kitab Suci itu dan memberitahunya berita baik tentang Yesus. Ketika mereka dalam perjalanan, mereka tiba di suatu tempat air dan sida-sida itu berkata, 'Lihat, ini air. Mengapa saya tidak boleh dibaptiskan? ?' Dan dia memberi perintah untuk menghentikan kereta itu. Kemudian kedua-dua Filipus dan sida-sida itu turun ke dalam air dan Filipus membaptis dia. Apabila mereka keluar dari air, Roh Tuhan tiba-tiba membawa Filipus pergi, dan sida-sida itu tidak melihatnya. dia kembali, tetapi meneruskan perjalanannya dengan bersukacita.'" (Kis. 8:35-39)
5. Saulus, yang akan menjadi rasul Paulus yang hebat, memberikan kesaksiannya sendiri tentang apa yang berlaku semasa dia dalam perjalanan ke Damsyik. "Ketika dia menghampiri Damsyik dalam perjalanannya, tiba-tiba cahaya dari langit memancar mengelilinginya. Dia jatuh ke tanah dan mendengar suara yang berkata kepadanya, 'Saulus, Saulus, mengapa kamu menganiaya Aku?' 'Siapakah Engkau Tuhan?' Saulus bertanya, 'Akulah Yesus, yang kamu aniaya,' jawabnya." (Kis. 9:3-5) Selepas Saulus sampai ke Damsyik dan bercakap dengan Ananias, "Segera, sesuatu seperti sisik jatuh dari mata Saulus dan dia dapat melihat semula. Dia bangun dan dibaptiskan." (Kisah 9:18)

6. Pengislaman orang bukan Yahudi yang pertama, Kornelius. "Lalu Petrus berkata, 'Adakah sesiapa yang dapat menghalang orang-orang ini daripada dibaptis dengan air? Mereka telah menerima Roh Kudus sama seperti kita.' Maka dia memerintahkan supaya mereka dibaptis dalam nama Yesus Kristus.'" (Kisah 10:46).
7. "Beberapa orang dari Cypress dan Kirene pergi ke Antiokhia dan mula bercakap dengan orang Yunani juga, memberitahu mereka kabar baik tentang Yesus. Tangan Tuhan menyertai mereka, dan sejumlah besar orang percaya dan berbalik kepada Tuhan. " (Kisah 11:20-21)
8. "Di sana mereka bercakap dengan sangat berkesan sehingga sejumlah besar orang Yahudi dan bukan Yahudi percaya." (Kisah 14:1)
9. Lidia datang kepada Kristus melalui khotbah dan pengajaran Paulus, "Salah seorang dari mereka yang mendengar itu ialah seorang perempuan bernama Lidia, seorang peniaga kain ungu dari kota Tiatira, yang beribadat kepada Tuhan. Tuhan membuka hatinya untuk menjawab. kepada perkhabaran Paulus. Apabila dia dan ahli keluarga yang lain dibaptis, dia mengundang kami ke rumahnya." (Kisah 16:14)
10. Penjaga penjara Filipi itu berkata, "Dia (penjaga penjara) kemudian membawa mereka keluar dan bertanya, 'Tuan-tuan, apakah yang harus saya lakukan untuk diselamatkan?' Mereka menjawab, 'Percayalah kepada Tuhan Yesus, dan kamu akan diselamatkan - kamu dan seisi rumahmu.' Kemudian mereka memberitakan firman Tuhan kepadanya dan kepada semua orang lain di rumahnya. Pada jam itu pada malam itu penjaga penjara mengambil mereka dan membasuh luka-luka mereka, kemudian segera dia dan seluruh keluarganya dibaptis." (Kisah 16:30)
11. "Banyak orang Yahudi yang percaya, begitu juga beberapa wanita Yunani terkemuka dan banyak lelaki Yunani." (Kisah 17:12)
12. "Beberapa orang menjadi pengikut Paulus dan percaya." (Kisah 17:34)
13. "Krispus, ketua rumah ibadat, dan seisi rumahnya percaya kepada Tuhan, dan banyak orang Korintus yang mendengarnya percaya dan dibaptis." (Kisah 18:8)
14. Paul datang ke Efesus dan tinggal di sana selama dua setengah tahun. "Dan dia bertanya kepada mereka, 'Adakah kamu menerima Roh Kudus ketika kamu percaya?' Mereka menjawab, 'Tidak, kami tidak pernah mendengar bahawa ada Roh Kudus.' Maka Paulus bertanya, 'Kalau begitu, apakah pembaptisan yang kamu terima?' Jawab mereka: "Pembaptisan Yohanes." Kata Paulus, "Pembaptisan Yohanes ialah pembaptisan pertobatan. Dia menyuruh orang ramai supaya percaya kepada Dia yang akan datang selepas dia, iaitu Yesus." Mendengar hal itu, mereka dibaptis dalam nama Tuhan Yesus.'" (Kisah Para Rasul 19:2-5).
15. "'Saya telah menyatakan kepada orang Yahudi dan orang Yunani bahawa mereka harus bertobat kepada Tuhan dan percaya kepada Tuhan kita Yesus.'" (Kisah 20:21)
16. Dan akhirnya yang terakhir. Paul sekali lagi menceritakan pengalaman keinsafannya dan berkata, "Saya rebah ke tanah dan mendengar suara yang berkata kepada saya, 'Saulus, Saulus! Mengapakah kamu menganiaya saya?' 'Siapakah Engkau, Tuhan?' Aku bertanya. 'Akulah Yesus dari Nazaret, yang engkau aniaya itu,' jawabnya. Rakan-rakanku melihat terang itu, tetapi mereka tidak mengerti suara dia yang berbicara kepadaku. 'Apakah yang harus kuperbuat, Tuhan?' Aku bertanya, 'Bangunlah,' Tuhan berfirman, 'pergilah ke Damsyik. Di sana kamu akan diberitahu segala yang ditugaskan kepadamu.'" Ananias bertanya kepada Saul, 'Apa yang kamu tunggu lagi? Bangunlah. , dibaptislah dan basuhlah dosamu dengan berseru kepada nama-Nya.'" (Kisah Para Rasul 22:16).

Itu mungkin agak panjang, tetapi saya mahu anda melihatnya sendiri. Sembilan masa yang berbeza dalam akaun penukaran tersebut, semua yang kita temui dalam kitab Kisah, kita diberitahu bahawa orang percaya dan jelas mereka percaya. Tiga kali berbeza kita diberitahu bahawa mereka bertaubat dan perkataan, "bertaubat," bermaksud "berpaling," untuk berpaling dari dunia dan berpaling kepada Yesus Kristus. Sepuluh kali berbeza, kami diberitahu mereka telah dibaptiskan. Perkataan, "dibaptiskan," bermaksud direndam, dicelup atau dicelup, bermakna keseluruhan badan yang berada di bawah air. Apabila seseorang dibangkitkan dari air, dibangkitkan, dia keluar berjalan ke dalam kehidupan yang baru. By the way, setiap kali mereka dibaptis, ia bukan seminggu kemudian dan ia bukan sebulan kemudian, ia serta-merta. sekarang,

Saya sedar bahawa kebanyakan dunia bertanya "Adakah anda benar-benar percaya Tuhan memerlukan pembaptisan sebagai sebahagian daripada tindak balas iman untuk menerima Kristus?" Mereka juga boleh bertanya "Adakah anda benar-benar percaya bahawa Musa dan orang Israel dikehendaki melihat ular gangsa sebagai balasan iman mereka?" "Adakah kamu

benar-benar percaya bahawa Tuhan menghendaki orang Israel untuk mengelilingi kota itu seperti orang bodoh sekali sehari selama enam hari dan tujuh kali pada hari ketujuh?" "Adakah kamu benar-benar percaya Tuhan mengharapkan Naaman untuk menyelam tujuh kali di Sungai Yordan?" "Adakah anda benar-benar percaya dia mahu Peter keluar selepas memancing sepanjang malam dan melemparkan pukat itu sekali lagi?" Adakah anda benar-benar percaya Tuhan mahukan respons yang Dia minta daripada semua orang untuk penyembuhan fizikal mereka atau respons yang Dia tuntutan daripada kita untuk penyembuhan rohani kita, pengampunan dosa kita.

Beberapa ayat lain harus meletakkan segala-galanya dalam perspektif tentang cara Tuhan ingin kita bertindak balas kepada-Nya dalam iman. "Sesiapa yang percaya dan dibaptis akan diselamatkan, tetapi sesiapa yang tidak percaya akan dihukum." (Markus 16:16) Tetapi, apakah tujuan pembaptisan? "Atau tidak tahukah kamu, bahwa kita semua yang telah dibaptis dalam Kristus Yesus, telah dibaptis dalam kematian-Nya? Oleh sebab itu kita telah dikuburkan bersama-sama dengan Dia melalui baptisan dalam kematian, supaya, sama seperti Kristus telah dibangkitkan dari antara orang mati oleh kemuliaan Bapa, kami juga boleh menjalani kehidupan yang baru. Jika kami telah dipersatukan dengan Dia seperti ini dalam kematian-Nya, kami pasti juga akan bersatu dengan Dia dalam kebangkitan-Nya." (Roma 6:3-5:1)

Paul berkata, sebab Tuhan memilih untuk memasukkannya sebagai sebahagian daripada tindak balas iman, bergantung kepada kepercayaan, bergantung kepada pertobatan dan berpaling kepada Tuhan, adalah untuk menghidupkan semula kematian, penguburan dan kebangkitan Yesus Kristus. Petrus memberikan alasan yang sama apabila dia bercakap tentang Nuh dan bagaimana dia diselamatkan kerana tindak balas imannya, apabila Tuhan menghantar banjir besar itu ke atas bumi. "Dan air itu melambangkan pembaptisan yang kini menyelamatkan kamu juga - bukan menghilangkan kotoran dari tubuh tetapi ikrar hati nurani yang baik terhadap Tuhan." (1 Petrus 3:21) Tidak ada yang ajaib tentang air. Ia tidak suci. Ia bukan apa yang dilakukan secara fizikal dengan mengambil apa-apa yang kotor atau najis. Seluruh tujuannya ialah "Ikrar hati nurani yang baik terhadap Tuhan" Mengapa? Kerana memenuhi, balasan iman yang Allah minta.

Terdapat ramai rakan yang sangat hormat dan jujur tidak bersetuju dengan apa yang saya kongsi dengan anda, walaupun semua yang saya kongsi dan alasan di sebaliknya. Kembali ke petikan kita dalam Efesus 2:8-9, di mana ia berkata, "Sebab oleh kasih karunia kamu diselamatkan oleh iman - dan ini bukan hasil usaha kamu, tetapi pemberian Allah - bukan hasil pekerjaan, supaya jangan ada orang yang memegahkan diri." Mereka berkata, "Tetapi pembaptisan adalah satu kerja, ia adalah satu kerja."

Izinkan saya menunjukkan kepada anda satu ayat terakhir sambil kita meringkaskan segala-galanya "Dia menyelamatkan kita, bukan kerana perkara-perkara yang benar yang telah kita lakukan, tetapi kerana belas kasihan-Nya." (Titus 3:5) Lihatlah ia bukan dengan apa yang kita lakukan. Ia bukan kuasa kita. Ini adalah belas kasihan-Nya. Dia adalah kuasa. "Dia menyelamatkan kita melalui pembasuhan kelahiran semula dan pembaharuan Roh Kudus." (Titus 3:6) Pembaptisan tidak ada kaitan dengan bekerja; ia mempunyai kaitan dengan penyerahan. Semuanya ada kaitan dengan iman. Ia tidak bermakna selain daripada kepercayaan. Ia tidak bermakna apa-apa selain daripada Yesus Kristus. Pembaptisan hanyalah tindak balas iman yang menghubungkan kita dengan kuasa besar yang menyelamatkan kita daripada dosa-dosa kita. Amazing Grace #1273, Steve Flatt 21 Julai 1996